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‘Çeltik üreticisi 
fiyattan memnun’
Osmancık Ziraat Odası
Başkanı Ali Osman
Şahiner, Gıda Tarım ve
Hayvancılık Bakanı
Faruk Çelik'in
Edirne'de çeltik fiyatla-
rını açıklamasından
sonra fiyattan
memnun oldukları-
nı söyledi. 8’de

Hitit teknesi suya indi

Hitit Üniversitesi Su Ürünleri
ve Su Sporları Uygulama ve
Araştırma Merkezi’nde uygulama
ve araştırmalarda kullanılmak
üzere alınan Uygulama ve
Araştırma Teknesi, düzenlenen
törenle suya indirildi. Sayfa 7’de

Kırkdilim’e kafes
TEL YAPILIYOR

Çorum -  Osmancık
Karayolu Kırkdilim mevkiin-
de taş düşmesini önlemek
amacıyla kafes tel yapımı için
çalışma başlatıldı. Sayfa 8’de

‘Sabırlı olursak 
devamı gelir’

Çorum Belediyespor Teknik
Direktörü Serdar Bozkurt, Erzin
Belediyespor maçında gerçek kim-
liklerini sahaya yansıtarak sahadan
3 puanla ayrıldıklarını söyledi.

Sayfa 8’de

Osmancık’ta 2 saniye
arayla 2 ceza yedi

Edirne’de yaşayan emekli
polis Yusuf Uzuner, otomobiliyle
memleketi Trabzon’a giderken,
Osmancık’ta iki saniye arayla iki
ayrı trafik cezasına çarptırıldı.

Sayfa 5’te

Sayfa 2’de

TSO’da sigorta acenteleri
BİLGİLENDİRİLECEK

Çorum Ticaret ve Sanayi
Odası (TSO)  katkılarıyla Sigorta
Acentelerine yönelik bir bilgilendir-
me toplantısı düzenlenecek.

Minikler turşu
yapımını öğrendi

Osmancık’ta Akşemseddin
İlkokulu’nda Kelebekler anasınıfı
öğrencileri, aile katılımı etkinlikleri
çerçevesinde hayatı yaşayarak öğre-
niyorlar.  Sayfa 2’de

Sayfa 2’de

Bayrak ve
Gümüşay’dan 
Kılıç’a ziyaret

Ortaköy
Belediyesi’nden

Çanakkale gezisi
Sayfa 2’de

Elektrik 
kesintisi

Sayfa 4’te

Ceylan 

müjdeyi

verdi

Çorum’a yapılacak olan mey-
dan nedeniyle yıkılacak olan Sağlık
Müdürlüğü’nün bulunduğu bina ve
Halk Sağlığı Müdürlüğü’nün bina-
ları Hitit Üniversitesi Eğitim ve
Araştırma Hastanesi’ne taşınacak.
Konuyla ilgili Çorum Bölge Göğüs
Hastalıkları Hastanesi ziyaretinde
konuşan Ceylan, “Çorum’da bulu-
nan sağlık kuruluşlarına bir müjde
verdi. Hitit Üniversitesi Eğitim ve
Araştırma Hastanesi’nin bahçesin-
de lojmanları yıkmıştık. 

Şuanda da dekanlığın bulun-
duğu yer ve eski doğum hastanesi
olarak bilinen binayı yıkacağız ve
geçen hafta içerisinde ihalesi yapıl-
dı, buraya Sağlık Müdürlüğü,
Halk Sağlığı
Müdürlüğü ve İl Genel
Sekreterliği ve 112
Komuta Kontrol binası
yapılacak. 

OLUŞTURACAĞIZ
‘Sağlık kompleksi 

AK Parti Milletvekili, Tarım Orman ve Köyişleri Komisyonu Üyesi Ahmet Sami Ceylan, Hitit Üniversitesi Eğitim
ve Araştırma Hastanesi’nde dekanlık ve eski doğum hastanesi olarak bilinen alanların yerine Sağlık Müdürlüğü,

Halk Sağlığı Müdürlüğü ve İl Genel Sekreterliği ve 112 Komuta Kontrol binasının yapılacağını açıkladı.

Sayfa 3’te

AK Parti Milletvekili, Tarım,
Orman ve Köyişleri

Komisyonu Üyesi Ahmet Sami
Ceylan, 15 Temmuz darbe

girişiminde ülkeye ihanet eden
herkesten hesap soracaklarını,

terörle mücadeleye devam
edeceklerini ifade etti.

Çorum Bölge Göğüs
Hastalıkları Hastanesi ziyare-
tinde Hastane Yöneticisi Uzm.
Dr. Fatih Karadağ ile bir süre
görüşen Ceylan, Çorum’da
son yıllarda sağlık alanında
önemli adımlar atıldığını dile
getirerek, yeni hastanenin
tamamlanmasıyla birlikte
Çorum’un sağlık alanında böl-
genin yüz akı olacağını vurgu-
ladı. Ceylan, ayrıca  son gün-
lerde ülkemizde
yaşanan terör olayla-
rını da değerlendir-
di. 

‘Hainliğin hesabını 

SORACAĞIZ

ÇORUM, SAĞLIKTA BÖLGE
MERKEZİ OLACAK

UYKU MERKEZİNDE 
RANDEVU, 6 AYDAN 
3 HAFTAYA DÜŞTÜ

HİZMETLERİNİZDEN
ÖTÜRÜ TEŞEKKÜR 

EDİYORUZ

Osmancık’ta meydana gelen
trafik kazasında 1 kişi yaralandı.

Osmancık’ta trafik
kazası: 1 yaralı

Sayfa 5’te

Tarlada kalp krizi
geçiren kadın öldü

Edinilen bilgiye göre,
Güney Mahallesi
Dereboğazı mevkiinde tar-
laya eşi ile birlikte çalış-
mak için giden Alime S.
(76), sanayide işi olan
eşine gidip gelmesini söy-
ledi. Bir süre sonra sanayi-
deki işini halledip tarlaya
dönen Bünyamin S. (78)
eşinin yerde hareketsiz
yattığını gördü. Sayfa 7’de

Çorumgaz’dan doğalgaz uyarısı 4 Uslu, STK’ların önemine değindi 5

Sayfa 3’te
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Havaların bir ısınıp bir soğuduğu bu gün-
lerde grip vakalarında da artış görülüyor.

Çocukların okul, yetişkinlerin ise iş ve
sosyal hayatlarını olumsuz yönde etkileyen grip-
ten korunmak için grip aşısı yaptırmak ve çeşitli
önlemler almak büyük önem taşıyor. Kulak
Burun Boğaz Bölümü Op. Dr. Ozan Gökdoğan,
gripten korunma önerilerinde bulundu.

NE KADAR ÇOK KİŞİ AŞI OLURSA
KORUYUCULUK 

O KADAR ARTIYOR
Gripten korumanın ilk ve en önemli yolu

grip aşısı olmaktır. 
Grip aşısı; grip hastalığı için kullanılan

tedavileri, doktora başvurma sıklığını ve iş gücü
kaybını önlemektedir. Ne kadar çok kişi aşıla-
nırsa koruyuculuk o kadar fazla olmaktadır. 

Ortalama 40 kişinin aşı olması 1 kişinin
grip olmasını önlemektedir. 

Özellikle yaşlı insanların, çok küçük
çocukların, hamilelerin ve kronik hastalığı olan
kişilerin gribe bağlı oluşabilecek komplikasyon-
ları daha fazla olduğu için grip aşısı yaptırmaları
önerilmektedir.

BU YIL NAZAL SPREY OLARAK
UYGULANAN AŞILAR

ÖNERİLMİYOR
Grip aşılarında genellikle bir önceki yıl

en sık karşılaşılan virüs tipleri bulunmaktadır.
Bazı aşılar 3 bazıları ise 4 farklı virüse karşı
koruma sağlar. 

Geçtiğimiz yıllarda grip aşıları nazal
sprey olarak da uygulanmaktaydı. 

Ancak bu aşı tipinin etkinliği yeterli
görülmediği için bu yıl sadece enjekte edilen
aşıların kullanılması önerilmektedir. 

Bu sezonun aşıları koruyuculuk açısından
geçen yıl sık görülen virüslere göre güncellen-
miştir. 

3 içerikli aşılar bu sene influenza A
H1N1, H3N2 ve influenza B Victoria tipi virüs-
lere karşı koruyucudur. 

4 içerikli aşılar ise ek olarak influenza B
Yamagata tipi virüse karşı koruyuculuk sağla-
maktadır.

6 AY-8 YAŞ ARASINDAKİ
ÇOCUKLARA İKİ DOZ AŞI 
YAPILMASI GEREKEBİLİR
6 ay ve üzeri yaşta olan her kişinin müm-

künse Ekim ayı sonuna kadar aşı yaptırması
önerilmektedir. 

Bununla birlikte Ocak ayının sonuna
kadar aşı yapılabilmektedir. Grip hastalığı
genellikle Ekim-Kasım aylarında görülmeye
başlar ama salgınlar sıklıkla Aralık-Mart döne-
minde gözlenir. 

6 ay ile 8 yaş arasındaki bazı çocuklarda
koruyuculuk için 2 doz grip aşısı gerekebilmek-
tedir. 

Bu yaş grubunda ilk kez aşı yapılacak
çocuklarda 28 gün ara ile 2 doz aşı yapılması
önerilmektedir. 

6 aydan küçük çocuklarda olası kompli-
kasyonlarından dolayı aşı yapılması önerilme-
mektedir. 

Bu durumda çocuğu korumak için birlik-
te yaşadığı aile üyelerine aşı yapılması öneril-
mektedir. 

BULAŞTIRICILIK BELİRTİLER
BAŞLAMADAN 1 GÜN ÖNCE

BAŞLIYOR
Grip virüsü; öksürme, aksırık veya

konuşma sırasında havaya karışan damlacıklar
yoluyla yayılmaktadır.  Ayrıca ortak kullanılan
eşyaların teması sonucunda virüs bulaşmış elle-
rin göz, ağız ve buruna götürülmesi sonucunda
da bulaşabilmektedir.  Bulaştırıcılık hastada
belirtiler başlamadan 1 gün önce başlar ve hasta
olduktan sonra 5-7 gün devam eder.  Bu süreçte
bulaştırıcılık açısından dikkatli olunmalıdır.
Günlük düzenli olarak en az 100 mg C vitamini
almak ve bol su tüketmek bağışıklık sistemini
kısmen desteklemektedir. Aynı zamanda bazı
bitkisel ilaçlar da virüslere karşı vücut direncini
arttırmak açısından faydalı olabilmektedir.
Nezle ile gribin iki ayrı virüs tarafından oluşan
iki farklı hastalık olduğu unutulmamalıdır.
Nezle hafif şikayetlerle ortaya çıkıp çabuk
geçerken, grip biraz daha ağır seyredip ciddi
sonuçlara neden olabilmektedir. Alınan tüm
önlemlere rağmen grip tanısı konulan kişilerin
en az 5-7 gün süreyle istirahat etmeleri gerek-
mektedir. İstirahat hem hastanın daha çabuk iyi-
leşmesinde hem de bulaştırıcılık riskinin azal-
masında fayda sağlar. Hastalığın en yaygın
belirtileri olan; ateş, kas-eklem ağrıları ve hal-
sizlik sorunlarını azaltmak için doktor kontro-
lünde ilaç başlanmalıdır. Gribin akciğer tutulu-
muna ve zatürreye neden olmaması için doktora
başvurmakta geç kalınmamalıdır. (Haber
Merkezi)

Gripten korunmak
için önleminizi alın

Milli Eğitim Bakanlığınca 18 bin 506
sözleşmeli öğretmenin ataması yapıldı. Atama
sonuçları, "www.meb.gov.tr" internet adresinden
öğrenilebilecek.

Sözleşmeli öğretmenlik atama sonuçları
açıklandı ve adayların meraklı bekleyişi son
buldu. MEB geçtiğimiz günlerde yaptığı açıkla-
mada 15 bin derhane ve etüt, 5 bin sözleşmeli
öğretmen atayacağını duyurmuştu. Sözleşmeli
öğretmenlik atama sonuçlarının dün açıklanacağı
resmi hesaplardan duyurulmuş ve herkesin gözü
atamanın yapılacağı saate çevrilmişti.

15 BİN ÖĞRETMEN 
DAHA ÖNCE ALINMIŞTI

Sözleşmeli Öğretmenlik atama sonuçları
dün saat 17.00'de www.meb.gov.tr adresinden
açıklandı. Milli Eğitim Bakanlığı tarafından ilan
edilen 15 bin kadro ile dershane ve etüt merkezi-
ne 5 bin kadro için yapılan sözleşmeli öğretmen-
lik mülakat sonuçları 29 Eylül'de açıklanmıştı.
Sözleşmeli öğretmen adayları, 4-7 Ekim tarihleri
arasında sözleşmeli öğretmenlik için tercihlerini
yaptı.MEB, yaklaşık 190 bin ön başvuru içeri-
sinden 38 bin öğretmeni mülakata çağıracak.
Daha önce KPSS 10 puanı ile atanacak branşlar
için ise yaklaşık 7 bin atama bekle-
yen öğretmen mülakata çağırılmıştı.
Toplamda ise 45 bin öğretmen
mülakata çağırılmış olacak ve 15
bini atanacak. (Haber Merkezi)

18 bin 506 sözleşmeli 
öğretmenin ataması yapıldı

Sağlık Bakanı Recep Akdağ, bakanlık
bünyesinde 2 bin 18 kişinin ihraç edildiğini
söyledi. Akdağ, atamalarla ilgili, "Yıl sonuna
kadar doktorlar hariç 11 bin sağlık personeli
alacağız" dedi.

Sağlık Bakanı Recep Akdağ, FETÖ
soruşturmaları kapsamında bakanlık içerisinde
2 bin 18 kişinin ihraç edildiğini söyledi. Akdağ,
"Bugüne kadar 2 bin 18 kişiyi ihraç ettik. Ama
çok önemli sayıdaki kişiyi açığa almıştık
görevlerine iade ettik. Önümüzde de ihraç için
Başbakanlıkla görüştüğümüz bir liste var.
Oldukça önemli sayıda da iadesini düşündüğü-
müz kişiler de mevcut. Neden açığa alınanların
iadesinde çok çabuk davranmıyoruz? Çünkü
acele davranma bir taraftan bizi, Allah korusun
yanlışlıkla onları ihraca sürükleyebilir.
Dolayısıyla arada kaldığımız durumlar için
açığa alma durumunu sürdürüyor ve delilleri
yeniden gözden geçiriyoruz. Bu yüzden açıkta
olanların bir kısmı bekliyor. Yakın zamanda
ihraç edeceklerimizin bir kısmı ve iade edecek-
lerimiz olacak" dedi.

"2017'YE KADAR 11 BİN 
PERSONEL ALACAĞIZ"

2016 yılı içerisinde 11 bin personeli ala-
caklarını ifade eden Bakan Akdağ şöyle konuş-
tu:

"Ekim ve Kasım aylarında 3'er bine
yakın sınavla aldığımız sağlık personelini ala-
cağız. Bu arada peyderpey doktorlarımızı da
kuralarla atama yapıyoruz. Dolayısıyla bu sene
11 bine yakın personelin atamasını yapmaya
gayret gösteriyoruz. 2017 yılında bize garanti
olarak verilmiş atama sayısı 12 bin kişi. 

Bunun içinde doktorlar hariç. Bu sayı
bana göre tabiki de yetersiz inşallah bunu artır-
maya çalışacağız. 

Milli Eğitim Bakanlığının başlattığı
mülakat uygulamasını biz de 2017 yılında baş-
latmayı düşünüyoruz. Bununla ilgili
Başbakanlığımıza bir teklifte bulunduk. Çünkü
bizim göreve ilk başlayan personellerimizi ihti-
yaç bölgelerinde tutmamız lazım."

"İHTİYAÇ HALİNDE 
HASTANELİRİN BİR KISMI 

ASKERE HİZMET VERECEK"
Terör bölgelerinde ihtiyaç durumunda

sadece askere yönelik hizmet verecek hastane-
lerin olabileceğini anlatan Bakan Akdağ,
"Silahlı kuvvetlerin ihtiyacı varsa bu hastanele-
rin bir kısmını da sadece askerlere hizmet eder
halde tutacağız. 

Diyelim ki terör bölgesine çok yakın bir
yerde yoğun ihtiyaç var. 

Biz oraya sivil hasta almayacağız sadece
asker hasta alarak hizmeti devam ettireceğiz. 

Silahlı kuvvetlerin bu askeri sağlık hiz-
metlerinde birden dörde kadar sıralanan rolleri
var. 

Cephede başlıyor en gelişmiş hastanede
tamamlanıyor. 

Rol bir ve iki cephede ve cepheye yakın
yerde verilen hizmetler ve silahlı kuvvetler
buna odaklanacak. 

Geri kalanını biz zaten hastanelerde
yapacağız" diye konuştu. (Haber Merkezi)

Bakan Akdağ: 11 bin
sağlık personeli alacağız

Çevre ve Şehircilik İl
Müdürlüğü Altyapı ve Kentsel
Dönüşüm Hizmetleri Şube Müdürü
Mustafa Bayrak ve Mimar Ayhan
Gümüşay İnşaat Mühendisleri Odası

Başkanı Özgür Kılıç’a hayırlı olsun
ziyaretinde bulundu.

Kılıç’ın makamında gerçekleş-
tirilen ziyarette Kılıç ile bir süre görü-
şen Bayrak ve Gümüşay, yeni gör-

evinde Kılıç’a başarılar diledi. 
Ziyaretten duyduğu memnuni-

yeti dile getiren Kılıç ise, teşekkür
etti. (Haber Merkezi)

Bayrak ve Gümüşay’dan Kılıç’a ziyaret

Çorum Ticaret ve Sanayi Odası
(TSO)  katkılarıyla Sigorta
Acentelerine yönelik bir bilgilendirme
toplantısı düzenlenecek.

TSO Meclis üyesi ve Türkiye
Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB)
SAİK Meclis Üyesi Osman Soylu ve
SAİK İl Delegesi Mehmet Battal’ın
organizasyonuyla gerçekleştirilecek
olan bilgilendirme toplantısı 14 Ekim
2016 Cuma günü saat 14.00’da TSO
Meclis Salonu’nda yapılacaktır. 

Sigorta acentelerinin sorun ve
taleplerinin ele alınacağı seminerde,
trafik sigortaları ve komisyon oranları
başta olmak üzere birçok konu ele alı-
nacak.

Sigorta Acenteleri İcra
Komitesi Başkanı Hüseyin Kasap ile
TOBB Sigortacılık Müdürlüğü temsil-
cilerinin de konuşmacı olarak katıla-

cağı toplantıya sektörde yer alan tüm
oda üyeleri davet edildi. (Haber
Merkezi)

TSO’da sigorta acenteleri bilgilendirilecek

Çorum Belediyesi’nin ardından
Ortaköy Belediyesi de ücretsiz Çanak-
kale gezisi düzenleyecek.

12 Ekim Çarşamba günü başla-
yacak olan Çanakkale gezisi için
Ortaköy Belediyesi tarafından  geziye
katılacak olan vatandaşlara yönelik
bilgilendirme toplantısı yapıldı.

İlçe halkının Çanakkale’de
şanlı bir tarihin nasıl yazıldığını, ecda-
dımızın bu ülkeyi nasıl savaşarak
kazandıklarını yakından görmelerini
sağlamak amacıyla  düzenlenen gezi-
lere Ortaköy ilçe halkı yoğun ilgi gös-
terdi.

Çanakkale gezisine katılacak
vatandaşlar Çanakkale zaferinde
önemli yere sahip mevzileri ve tarihi
mekanları ziyaret ederek, Kurtuluş
Mücadelesinin  tarihi anılarına tanık-
lık edecekler.

Ortaköy Belediye Başkanı
Taner İsbir, Çanakkale gezisi bilgilen-
dirme toplantısında yaptığı konuşma-
da, “O tarihi mekanları  herkesin ziya-
ret etmesini çok önemsiyoruz. İlçe
halkımız 3 gün boyunca  heyecanıyla,
gururuyla, hüznüyle Çanakkale’nin
havasını teneffüs edecekler. Ben ina-
nıyorum ki Çanakkale’ye giden her

vatandaşımız, birlik ve beraberlik bağ-
larını daha da güçlendirerek dönecek-
tir.

Vatan topraklarının nasıl kaza-
nıldığını, uğruna ne bedeller ödendiği-
ni yerinde gören vatandaşlarımız kah-
raman ecdatlarıyla bir kez daha gurur
duyacaklardır. 

Ecdadımızın hatırası için ve
gelecek kuşaklara aktarılması için
gerekli her şeyin vazifemiz olduğu
bilinciyle hizmetlerimizi gerçekleştiri-
yoruz.Bu kapsamda çalışmalarımız
hız kesmeden devam edecektir” dedi.
(Haber Merkezi)

Ortaköy Belediyesi’nden

Çanakkale gezisi

Osmancık’ta Akşemseddin
İlkokulu’nda Kelebekler anasınıfı öğrenci-
leri, aile katılımı etkinlikleri çerçevesinde
hayatı yaşayarak öğreniyorlar.  

Anasınıfı öğretmenleri Selma
Karakaş’ın planlaması ile iki haftada bir
anne ya da babalarını yeteneklerine göre
sınıflarında konuk eden minikler arkadaşla-
rının yanında anne ya da babalarının yete-
neklerini arkadaşlarının yanında gururla
takip ediyorlar.  Velilerin tercih ve istekleri
doğrultusunda mutfaktan, bahçe işlerine
kadar veli yetenekleri, miniklerin huzurun-
da sergileniyor. 

Program çerçevesinde bu hafta da
öğrenci velisi Ürkiye Arslan ile birlikte
turşu yapan miniklerin meraklı halleriyle
oldukça ilginç görüntüler oluştu.
Arkadaşları Nazlı’nın annesi Ürkiye Arslan
ile birlik hamaratlıklarını gösteren minikler
yaptıkları turşuların olgunlaşmasını sabırla
bekleyeceklerini ifade etti. (Haber Merkezi)

Minikler turşu yapımını öğrendi
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Ceylan müjdeyi verdi
‘Sağlık kompleksi
OLUŞTURACAĞIZ

AK Parti Milletvekili, Tarım, Orman
ve Köyişleri Komisyonu Üyesi Ahmet Sami
Ceylan, Çorum Bölge Göğüs Hastalıkları
Hastanesi’ni ziyaret etti.

Dün gerçekleştirilen ziyarette
Ceylan’ın yanı sıra, Kamu Hastaneleri Birliği
Genel Sekreteri Dr. Ömer Sobacı, Halk
Sağlığı Müdürü Dr. Ahmet Barış, Çorum
Bölge Göğüs Hastalıkları Hastane Yöneticisi
Uzm. Dr. Fatih Karadağ, AK Parti Merkez

İlçe Başkanı Yaşar Anaç da hazırda bulundu.
Ziyaret kapsamında Çorum Bölge

Göğüs Hastalıkları Hastane Yöneticisi Uzm.
Dr. Fatih Karadağ ile bir süre görüşen
Ceylan, terör, sağlık ile ilgili önemli açıkla-
malarda bulundu. Hükümet olarak terörle
mücadeleyi sonuna kadar sürdüreceklerini
belirten Ceylan, Çorum’un bölgede sağlık
merkezi haline geleceğini iletti. Çorum Bölge
Göğüs Hastalıkları Hastanesi’ne temin edilen
cihazlarla birlikte uyku merkezinde 6 ay olan
randevu süresinin 3 haftaya indirildiğini vur-
gulayan Ceylan, hizmetlerinden ötürü
Hastane Yöneticisi Uzm. Dr. Fatih Karadağ’a
teşekkür etti.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile
getiren Karadağ ise, hastanede yapılan çalış-
malar hakkında Ceylan’a bilgiler verdi.

HASTALARLA BİR ARAYA
GELDİ

Görüşmenin ardından hastaları da
ziyaret etmeyi ihmal etmeyen Ceylan, bütün
hastalarla tek tek ilgilendi. Hastaların sorun-
larını ve taleplerini dinleyen Ceylan, hastalar-
dan vatan için dua etmelerini de istedi.

TEKNİK ALANLARI İNCELEDİ
AK Parti Milletvekili, Tarım, Orman

ve Köyişleri Komisyonu Üyesi Ahmet Sami
Ceylan, hastaneye tahsis edilen yeni röntgen
cihazı, uyku merkezini de inceleme fırsatı
buldu. Yeni röntgen cihazı ile birlikte vatan-
daşların 1 saat beklemeden 3 dakika içerisin-
de alabileceklerini belirten Ceylan, uyku mer-
kezinde ise 6 ay olan randevu takviminin 3
haftaya düşürüldüğünü iletti. (Çağrı UZUN)

Ceylan, Göğüs Hastanesi’nde
incelemelerde bulundu

Çorum Bölge Göğüs Hastalıkları
Hastanesi ziyaretinde Hastane
Yöneticisi Uzm. Dr. Fatih Karadağ ile
bir süre görüşen Ceylan, Çorum’da son
yıllarda sağlık alanında önemli adımlar
atıldığını dile getirerek, yeni hastanenin
tamamlanmasıyla birlikte Çorum’un
sağlık alanında bölgenin yüz akı olaca-
ğını vurguladı. Ceylan, ayrıca  son gün-
lerde ülkemizde yaşanan terör olayları-
nı da değerlendirdi. 

TERÖRLE MÜCADELE
SONUNA KADAR DEVAM

EDECEK
Terörle mücadelenin sonuna

kadar devam edeceğini, 15 Temmuzda
milli iradeye sahip çıkan Türk halkının
şüphesinin olmaması gerektiğini söyle-
yen Ceylan, “Biz terörün hepsiyle
mücadelemize devam edeceğiz.
Geçtiğimiz hafta içerisinde tezkere de
meclisimize geldi ve görüştük.
Sınırlarımızın dışında ve içerisinde
gerek PKK, YPG, PYD olsun, FETÖ
olsun hepsini sonuna kadar devam etti-
receğiz. Bu süreçte milletimiz rahat
olsun. Hiçbir zaman 15 Temmuz’da
gösterilen mücadeleyi unutmayacağız.
Biz de halkımızla beraber bu süreçte
terörle mücadele edeceğiz. Bu toprak-
larda bir tane dahi eli silahlı terör örgü-
tü üyesi kalsa mücadele edeceğiz. Aynı
şekilde de FETÖ ile de 15 Temmuz’da
yapılan hainliği hesabını soruyoruz ve
devam edeceğiz” diye konuştu.

ÇORUM, SAĞLIKTA BÖLGE
MERKEZİ OLACAK
Çorum’da sağlık alanında yapı-

lan yatırımlara da değinen Ceylan,
konuşmasını şöyle sürdürdü:

“Sağlıkta 15 yıldır çok mesafe-
ler kat ettik. Şuanda sağlıkta memnuni-
yet oranımız %80’ler civarındadır.
Daha önceki hastane kuyrukları, bulu-
namayan ilaçlar artık yok. Burada daha
sonra SSK hastanesi kapanınca bölge-
mizin Göğüs Hastanesi oldu. 100
yataklı bir hastanemiz. Bölgelerden de
hastalarımız geliyor. Çorum hem bura-
sıyla hem de üniversite hastanemizle
bölgede bir sağlık merkezi olma yolun-

da büyük bir yol aldı. Bu süreçte yeni
yapılan hastanemizle birlikte inşallah
tamamlayacağız ve yolumuza devam
edeceğiz. Sevk konularını titizlikle
irdeliyoruz. Ne kadar az sevk olursa, o
kadar kaliteli hizmet veriyoruz diyoruz.
Çorum’daki hemşerilerimiz bütün sağ-
lık problemlerini Çorum’da çözmeye
çalışıyor ve yeni hastanemizle birlikte
de sevk sorunu ortadan kalkacaktır. 

UYKU MERKEZİNDE RAN-
DEVU, 6 AYDAN 3 HAFTA-

YA DÜŞTÜ
Burada uyku merkezimiz 3 ila 6

aya kadar sıra veriyorduk. Ama şuanda
tamamen yenilenmiş bir halde. 6 aya
yakın randevu verilen yerde 3 haftaya
kadar düştü. Uyku sorunu olan, nefes
alma sorunu olan tüm hemşerilerimize
hizmet vereceğiz. Bu süreçte tüm mil-
letvekili arkadaşlarımıza teşekkür edi-
yorum. Çorum’a bir yenilik katmış
olduk. 

HİZMETLERİNİZDEN ÖTÜRÜ
TEŞEKKÜR EDİYORUZ

Biz hizmet etmeye devam edi-
yoruz. Sizlerde bizim hizmet ayağımı-
zın önemli bir köşesini oluşturuyorsu-
nuz. Bizlere ve milletimize sıkıntı çek-
tirmiyorsunuz. Sizlere teşekkür ediyo-
ruz. Bunun devamını diliyo-
ruz. İnşallah Çorum sağlıkta
bir bölge merkezi olacak.”
(Haluk Söylemez)

‘Hainliğin hesabını soracağız’
AK Parti Milletvekili, Tarım, Orman ve Köyişleri Komisyonu Üyesi Ahmet
Sami Ceylan, 15 Temmuz darbe girişiminde ülkeye ihanet eden herkesten

hesap soracaklarını, terörle mücadeleye devam edeceklerini ifade etti.
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Sakız çiğnemek dişlere faydalı Şekersiz
veya tatlandırıcı içeren sakızlar ağız ve diş sağ-
lığı için faydalı ancak 15-20 dakikadan fazla
çiğnemeyin. 

Şekersiz veya tatlandırıcı içeren sakızlar
ağız ve diş sağlığı için faydalı ancak 15-20
dakikadan fazla çiğnemeyin. Tatlandırıcılı sakız
çiğnemek dişlere faydalı ancak sakız çok
büyük olmamalı ve 15- 20 dakikadan uzun süre
çiğnenmemelidir" diyen Diş Hekimi Pertev
Kökdemir, bu konuyu şöyle açıklıyor: 

“Çünkü çene kaslarımız da vücudumu-
zun diğer kasları gibi belli bir süre sonra yorul-
maya başlar. Çok uzun süre sakız çiğnenmesi
bu kaslarda deformasyona ve ağrılara sebep
olabilir.”

TEK TARAFLA ÇİĞNEMEYİN 
Diş Hekimi Pertev Kökdemir, sakız çiğ-

nemenin diş sağlığı üzerindeki avantaj ve deza-
vantajlarını anlattı: 

“Çene eklemi oldukça küçük ve hassas
bir eklemdir. Sakızın tek taraflı çiğnenmesi o
taraftaki eklemde fazla kullanıma bağlı prob-
lemlere yol açabilir. Çene eklemleri de diğer
eklemler gibi bir kere hasar gördü mü vücut bu
hasarı bir daha onaramaz ve çene ekleminden
ses gelmesi, ağzın açıkken takılı kalması veya
çenenin kilitlenmesi gibi problemler ortaya
çıkabilir.”

YÜZÜN SİMETRİSİNİ BOZABİLİR
Kökdemir; “Ayrıca sürekli tek tarafta

sakız çiğneme alışkanlığı olması, bir süre sonra
çiğneme yapılan taraftaki kasların yüzün diğer
tarafındaki çene kaslarına oranla daha fazla
büyümesine ve yüzde asimetri oluşmasına
sebep olabilir” diyerek uyardı.

Kökdemir, şöyle konuştu:

“DİŞLERİN TEMİZLENMESİNE
YARDIMCI OLUYOR”

“Tüm bu nedenlerden dolayı şekersiz
veya tatlandırıcılı sakızlar çenenin her iki tara-
fıyla ve kısa süre çiğnenmelidir” diyen Diş
Hekimi Pertev Kökdemir; “Sakızın yemekler-
den sonra çiğnenmesi ise tükürük salgısının art-
masına, çiğneme sırasında oluşan mekanik kuv-
vetlerle de dişlerin temizlenmesine yardımcı
olur. Bununla birlikte tatlandırıcı içeren sakız-
larda bulunan beş karbonlu şeker, bakteriler
tarafından besin olarak kullanılamaz ve ayrıca
bakteri üremesini de azaltır. Bu yönleriyle
şekersiz veya tatlandırıcılı sakızlar ağız ortamı
için faydalıdır diyebiliriz.” (Haber Merkezi)

Sakız çiğnemek
dişlere faydalı

Diyet ve spora başladığını açıklayan
Sağlık Bakanı Recep Akdağ, kilo verdirdiği
iddia edilen ve "bitkisel-doğal" adı altında satı-
lan ürünler konusunda uyardı.

Sağlık Bakanı Recep Akdağ, sağlıklı
yaşam amacıyla kilo kontrolünün sağlanması
gerektiğini, bunun için de dengeli beslenmenin
yanı sıra gün içinde yeterli fiziksel aktivitede
bulunulmanın da çok önemli olduğunu söyledi.

Dünya Yürüyüş Günü dolayısıyla dün
düzenlenen etkinlikte Milli Eğitim Bakanı
İsmet Yılmaz ile 4 ayda en az 10'ar kilogram
vereceklerini açıklayan Akdağ, bunun için diyet
ve egzersiz programı uygulayacaklarını ifade
etti.

''AZ YEMEK, AMA 
DENGELİ OLACAK''

Akdağ, "Elbette bunu uygulayacağız,
başka türlü yapamazsınız zaten. Özel diyetten
kastımız, az yemek ama dengeli olacak şekilde
bütün gıda gruplarından ölçülü almak ve bu
arada mümkün olduğunca hareket etmek" dedi.

Özellikle masa başında çok vakit geçi-
renler için kilo alımının daha kolay olduğunu,
bu kişilerin çok daha dikkatli olması gerektiğini
vurgulayan Akdağ, şöyle devam etti:

"4 AYDA 10 KİLO VERECEĞİZ"
"Bizim durumumuzda olan insanların

kilo almasının en önemli sebebi, çok uzun süre
masa başında oturmak. Sabah 08.00 veya
09.00'da başlıyoruz, bazen gece yarısına kadar
birçok toplantıya katılıyoruz. Yoğun şekilde
haftada 7 gün çalıştığınızda kilo almak kaçınıl-
maz oluyor. Ama önce kendi sağlımız, sonra
topluma bu hususun ne kadar önemli olduğunu
anlatabilmek için örnek olmamız lazım.
Dolayısıyla, sağ olsun Milli Eğitim Bakanımız
ile beraber karar verdik ve bunu kamuoyuna
açıkladık. Biz de 4 ay içinde 10'ar kilo verece-
ğiz."

(Haber Merkezi)

Kilo kontrolünde
bitkisel ürün uyarısı

Sanayi üretimi Ağustosta bir önceki aya
göre yüzde 9,4 arttı. Yıllık bazda ise yüzde 2,2
oranında artış gösterdi. Beklenti aylık 4.5, yıllık
0.7 artıştı.

TÜİK'in verilerine göre Mevsim ve tak-
vim etkisinden arındırılmış sanayi üretimi bir
önceki aya göre %9,4 arttı. Beklenti aylık
%4.5, yıllık %0.7 artıştı.

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 2016
yılı Ağustos ayı 'Sanayi Üretim Endeksi'ni açık-
ladı. Buna göre; sanayinin alt sektörleri
(2010=100 temel yıllı) incelendiğinde, 2016
yılı Ağustos ayında bir önceki aya göre maden-
cilik ve taşocakçılığı sektörü endeksi yüzde 5,1,
imalat sanayi sektörü endeksi yüzde 10,8 ve
elektrik, gaz, buhar ve iklimlendirme üretimi ve
dağıtımı sektörü endeksi yüzde 2,8 arttı.

YILLIK BAZDA YÜZDE 2.2
Takvim etkisinden arındırılmış sanayi

üretimi bir önceki yılın aynı ayına göre yüzde
2,2 arttı. Sanayinin alt sektörleri (2010=100
temel yıllı) incelendiğinde, 2016 yılı Ağustos
ayında bir önceki yılın aynı ayına göre maden-
cilik ve taşocakçılığı sektörü endeksi yüzde 4,3,
imalat sanayi sektörü endeksi yüzde 1,5 ve
elektrik, gaz, buhar ve iklimlendirme üretimi ve
dağıtımı sektörü endeksi yüzde 5,3 arttı.

DAYANIKLI TÜKETİM 
MALI İMALATI ARTTI

Mevsim ve takvim etkisinden arındırıl-
mış ana sanayi gruplarında en yüksek artış
dayanıklı tüketim malı imalatında gerçekleşti.
Ana sanayi grupları (MIGs) sınıflamasına göre,
2016 yılı Ağustos ayında bir önceki aya göre en
yüksek artış yüzde 32,6 ile dayanıklı tüketim
malı imalatında gerçekleşti.

MOBİLYA VE ELEKTRİK
TEÇHİZATI ARTTI

İmalat sanayi alt sektörleri incelendiğin-
de, 2016 yılı Ağustos ayında bir önceki aya
göre en yüksek artış yüzde 38,9 ile diğer ima-
latlarda gerçekleşti. Bu artışı, yüzde 29,0 ile
mobilya imalatı ve yüzde 25,0 ile elektrikli teç-
hizat imalatı takip etti.

EN YÜKSEK AZALIŞ
İmalat sanayi alt sektörleri incelendiğin-

de, 2016 yılı Ağustos ayında bir önceki aya
göre en yüksek azalış yüzde 6,4 ile kok kömürü
ve rafine edilmiş petrol ürünleri imalatında ger-
çekleşti. Bu azalışı, yüzde 3,1 ile içeceklerin
imalatı ve yüzde 2,2 ile motorlu kara taşıtı,
treyler (römork) ve yarı treyler (yarı römork)
imalatı takip etti. (Haber Merkezi)

Sanayi üretimi
Ağustos’ta arttı

Türkiye, özelleştirme programı kapsa-
mında gelecek yıldan itibaren halka arz yönte-
mine ağırlık verecek.

2017-2019 dönemini kapsayan Orta
Vadeli Program'dan (OVP) derlediği bilgilere
göre, özelleştirme uygulamaları, makro ekono-
mik politikalar ve uzun vadeli sektörel öncelik-
ler çerçevesinde belirlenmiş bir programa daya-
lı sürdürülecek. Özelleştirme uygulamalarında
halka arz yönteminin kullanılmasına ağırlık
verilecek.

Bu yıl özelleştirme gelirlerinin 11 mil-
yar lira olması beklenirken, söz konusu raka-
mın 2017'de 17,8 milyar lira, 2018'de 8 milyar
lira, 2019'da da 6,5 milyar olarak gerçekleşme-
si planlanıyor. Bu rakamlar doğrultusunda özel-
leştirme gelirlerinin GSYH'ye oranının bu yıl
yüzde 0,5 olması beklenirken, söz konusu ora-
nın 2017'de yüzde 0,7'ye ulaşacağı öngörülü-
yor. Özelleştirme gelirlerinin milli gelire oranı-
nın 2018'de yüzde 0,3, 2019'da ise yüzde 0,2
olacağı tahmin ediliyor.

31 YILLIK ÖZELLEŞTİRME
SERÜVENİ

Özelleştirme İdaresi Başkanlığının veri-
lerine göre, 1985'ten itibaren 272 kuruluştaki
kamu hisseleri, 2 bin 212 taşınmaz, 10 otoyol,
2 boğaz köprüsü, 146 tesis, 7 liman, şans oyun-
ları lisans hakkı ile araç muayene istasyonları
özelleştirme kapsamına alınırken, bugüne kadar
gerçekleştirilen özelleştirme uygulamalarının
toplam tutarı 68 milyar doları buldu. Bir bölü-
mü vadeli ve döviz cinsinden gerçekleştirilen
hisse senedi ve varlık satış işlemlerinden bu
yılın mayıs ayı itibarıyla 62,6 milyar dolar net
giriş sağlandı. Türkiye'de 1990 yılından bu
yana Arçelik, THY, Halk Bankası, İş Bankası
gibi kuruluşların hisseleri de halka arz yoluyla
özelleştirilirken, söz konusu özelleştirmelerde
başvuru sayısı 225 bin 126, toplam satış tutarı
da 5,8 milyar dolar oldu.  (Haber Merkezi)

Özelleştirmede yeni
dönem başlıyor

Çorumgaz, yaklaşan kış mevsi-
mi öncesi doğalgaz kullanıcılarını
uyardı.

Kış mevsiminin yaklaşmasıyla
birlikte doğalgaz tüketiminde belirgin
bir şekilde artış görüldüğünü dile geti-
ren Çorumgaz yetkilileri, kurallara
uyulduğu takdirde doğalgazın en
güvenli, en ekonomik, en temiz ve en
konforlu yakıt, kurallara uyulmadığı
takdirse ise diğer tüm yakıtlarda oldu-
ğu gibi telafisi imkansız sonuçların
ortaya çıkması kaçınılmaz olduğuna
dikkat çekti. 

Birinci önceliklerinin vatandaş-
ların doğalgazı güvenli bir şekilde
kullanmasını temin etmek olduğunu
dile getiren Çorumgaz yetkilileri,
“Bunu sağlamak için, daha önce
doğalgaz verilmiş müşterilerimizin
tesisatları belirli periyotlarda kontrol
edilmektedir. Üzülerek ifade etmeliyiz
ki geriye dönük olarak kontrolünü
gerçekleştirdiğimiz gaz tesisatlarının
birçoğuna müdahale edildiğini gör-
dük, en sık karşılaştığımız sorunlardan
birisi vatandaşlarımızın birçoğunun
içeriye soğuk geldiği gerekçesiyle
menfezleri kapatması. 1 metreküp
doğal gazın emniyetli ve verimli yan-
ması için 10 metreküp hava gereklidir.
Menfezler açık yanmalı cihazların
(ocak, bacalı cihazlar v.s) bulunduğu
ortamlara bu havanın girmesini sağla-
dığı gibi muhtemel gaz kaçaklarında
da gazın kapalı alanda birikmesine
engel olur. Bu bakımdan menfezler
asla kapatılmamalıdır. Menfezlerin
veya doğal gaz kullanımı nedeniyle
tesis edilmiş diğer havalandırma üni-
telerinin kapatılması, daraltılması
veya tamamen iptal edilmesi normal
şartlarda doğal gaz yandığında açığa
asla çıkmayan ve oldukça zehirli bir
gaz olan CO oluşumuna neden olacak-
tır. Kış mevsiminde zaman zaman
duyduğumuz ‘Doğalgaz zehirlenmesi’
CO zehirlenmesidir. Diğer bir sorun
ise tesisata şirketimizden onay alınma-
dan müdahale edilmesi. Bu konuda en
fazla karşılaşılan durum doğal gaz
tesisatlarının üzerlerinin estetik kaygı-
larla kapatılması, tesisata parça eklen-
mesi veya kısaltılması, özellikle ana
kolan tesisatlarının boya yenilemesi
veya son zamanlarda yaygınlaşan ve
bizim de önerdiğimiz bina izolasyon
işlemi sırasında tamamen kapatılması
halleridir. Doğalgaz tesisatları belirli
hesaplamalar sonucunda projelendiril-
mekte ve uygulanmaktadır.
Projelendirme, uygulama ve kontrol,
doğal gazın kullanılacağı alanın bir-
çok özelliği dikkate alınarak en az iki
mühendis tarafından yapılmaktadır.
Şirketimizden onay alınmadan yapılan
müdahaleler ise hiçbir hesaba, hiçbir
güvenlik ölçüsüne ve hiçbir standart
ve kurala bağlı olmaksızın yapıldığın-
dan Azrail’e çıkarılmış bir davetiye
gibidir. Tesisata yeni cihaz eklenmesi,
bir cihazın iptal edilmesi, cihazların
yerinin değiştirilmesi veya cihazın
yenisi ile değiştirilmesi, şirketimizden
onay alınmadan yapıldığı tespit edilen
bu uygulamaların hepsi doğal gaz
kaçağına sebep olan uygulamalardır.
Tesisatların boyasız ve oldukça pas-
lanmış olması, doğalgaz tesisatları
devreye alındıktan sonraki 15 gün
içinde anti pas üzerine sarı renkli ve
su bazlı olmayan plastik boya ile
boyanmalıdır. Bu konuda sorumluluk

ortak alanlar için bina yöneticilerine,
özel alanlar içinse gaz kullanıcısına
aittir. Boyasız bırakılan tesisatlar
zaman içinde paslanmakta ve kaçak
oluşmasına sebep olmakta, bu da
ortamda bulunanlar için tehlike teşkil
etmektedir. Şirketimizle sözleşme
yapılmadan vananın açılarak gaz kul-
lanılması, daha çok kiracısı değişen
veya yeni satın alınmış dairlerle ilgili
karşılaştığımız bir uygunsuzluk duru-
mudur. Bu durum da kullanıcısı için
risk taşımaktadır. Vatandaşlarımız
tarafından bilerek veya farkında olma-
dan yapılan bu uygulamaların tamamı
hayati risk taşıdığı gibi kullanıcısına
mevzuatın öngördüğü cezai müeyyide
olarak da yansımaktadır. Ayrıca bu
durum tespit edildiğinde vatandaşın
gaz arzı, tesisatı projeye uygun hale
getirene kadar durdurulacağından ek
bir mağduriyet yaşanacak ve yapılan
uygunsuzluğun hiçbir yararını görme-
yecektir” ifadelerini kullandı.

Şirket yetkilileri güvenli doğal-
gaz kullanımı için ise şunları sıraladı-
lar; “Standart cihazlar kullanılmalıdır.
Cihazın kullanım kılavuzu mutlaka
kontrol edilmeli ve kılavuzda
‘Doğalgazlı cihaz’ ibaresi aranmalı ve
görülmelidir. Gaz yakan cihazların
periyodik bakımları üreticilerinin
öngördüğü sürelerde yetkili servislere
yaptırılmalıdır. Kalorifer kazanlarının
baca gazı analizleri yapılmalı, periyo-
dik baca kontrolü ve temizliği yetkili
firmalara yaptırılmalıdır. Bacalı cihaz-
ların bulunduğu mahallerde uzun süre
bulunulmamalı ve asla uyunmamalı-
dır. Bacalı cihazlarda baca sensörü
devreye girmişse bir problem oluşmuş
demektir. Asla sensör devre dışı bıra-
kılarak gaz kullanılmaya devam edil-
memeli, yetkili servise haber verilme-
lidir. Tesisatla ilgili tüm işlemler şir-
ketimizden sertifika almış firmalara
yaptırılmalıdır. Merdiven altı tesisatçı-
lara (suculara) yaptırılan tesisatlar,
tadilatlar kabul edilmez, bu tesisatla-
rın gazı açılmaz. Tesisat söktürülür ve
ancak sertifikalı firmalara yeniden
yaptırıldıktan sonra açılır. Ocaklar
temizlenirken hareket ettirilmemeli,
hareket ettirilmişse esnek bağlantı par-
çasının vanaya ve cihaza bağlandığı
kısımlar köpükle test edilmelidir.
Elektrikler kesildiğinde cihazlar der-
hal kapatılmalı ve elektriğin gelmesini
takiben 5 10 dakika sonra açılmalıdır.
Bu şekilde hem elektriğin şebekeye
ilk verildiği anda oluşacak gerilim
dalgalanması nedeniyle cihaz koruna-
cak hem de muhtemel kontrolsüz
yanma engellenmiş olacaktır. Binanın
elektriksel topraklaması yapılmış ve
işler durumda bulunmalıdır. Doğal
gaz konusunda bilgi almak için 444 0
187 no’lu telefonumuz, acil durumlar-
da ise 7/24 hizmet veren 187 no’lu
telefonumuz aranmalıdır. Doğal gaz
kokusu hissedildiğinde cihaz ve sayaç
girişlerinde bulunan vanaları kapatı-

nız. (her binanın girişinde, her daire-
nin  sayacın  girişinde ve her cihazın
girişinde mutlaka vana bulunmakta-
dır.) Kapı ve pencereleri açarak orta-
mı havalandırınız. Sigara içmeyiniz,
kibrit çakmak v.s kullanmayınız.
Aydınlatma için kullanılan butonların
konumlarını değiştirmeyiniz. (açıksa
kapatmayın, kapalıysa açmayın)
Elektrikli cihaz kullanmayınız.
Dairenizin elektriğini (mümkünse)
daire dışında bulunan ana sigortadan
kesiniz. Bina yöneticinize bilgi veri-
niz. Bu işlemlerden önce mümkünse
kaçak hissedilen ortamdan ayılarak
187’yi arayınız”

"DOĞALGAZ NASIL 
EKONOMİK KULLANILIR"

Çorumgaz’dan yapılan açıkla-
ma da doğalgazın nasıl ekonomik kul-
lanılacağı ile ilgili şu bilgilere yer
verildi;

“Yakıt olarak doğal gazı tercih
eden bir vatandaşımız zaten sadece bu
tercihi nedeniyle son derece ekono-
mik, güvenli ve konforlu bir tercih
yapmış demektir. Bunların yanında
aşağıdaki uygulamalar da gerçekleşti-
rildiği takdirde doğal gazın vatandaşa
sağlayacağı tasarruf önemli oranda
artacaktır. İyi bir yalıtımla yüzde
50’ye varan yakıt tasarrufu yapmak
mümkündür. Çoğu vatandaşımız yalı-
tımın sadece doğal gaz için yararlı
olduğu bilgisine sahiptir. Sırf bu
nedenle (binada yalıtım olmadığı
gerekçesi ile) doğal gaza geçmeyen
vatandaşlarımız da bulunmaktadır.
Oysa yalıtım kullanılan yakıt türünden
bağımsız olarak yukarda belirttiğimiz
tasarrufu sağlar. Doğal gaz + yalıtım,
tasarrufu katlar. İnsan bünyesinin ihti-
yaç duyduğu ortam sıcaklığı yaklaşık
20 22 C° dir. Doğrudan cihaz üzerin-
den bu ayarın yapılması mümkün
değildir. Oysa oda termostatları üze-
rinden bu ayar rahatlıkla yapılabilir.
Unutulmamalıdır ki, her 1 derecelik
gereksiz sıcaklık artışı yüzde 6 fazla-
dan yakıt tüketimi demektir. Bir daire-
deki ısı kaybının yaklaşık yüzde 15’i
pencereler nedeniyledir.
Pencerelerdeki çift cam uygulaması,
yine kapı ve pencere kenarlarının izo-
lasyonu (sünger bandlar) bu kaybı
azaltacaktır. Perdeler geceleri kapalı
tutulması gündüzleri ise özellikle
güneş gören odalarda açık tutulması
da tasarruf sağlayacaktır. Radyatörler
çamaşır kurutma için kullanılmamalı,
önleri olabildiğince açık tutulmalı,
(radyatör önlerine perde, mobilya v.s
konmamalıdır). Radyatörlerle duvar
arasına konacak izolasyon malzemesi
(strafor) de yüzde 4 civarında tasarruf
sağlar. Evlerin uzun süre kullanılma-
yacak olan odalarındaki radyatörler
minimum seviyede (ortam ısısı 15
derece) tutulmalı, oda kapısı kapalı
bulundurulmalıdır.” (Haber Merkezi)

Çorumgaz’dan
doğalgaz uyarısı

Yeşilırmak Elektrik
Dağıtım A.Ş. Çorum
Koordinatörlüğü tarafından,
Çorum’da yapılacak olan teknik
çalışmalar nedeniyle “Programlı
Elektrik Kesintisi” uygulanacağı
açıklandı.

Kamuoyunun önceden bil-
gilendirilmesi amacıyla
Yeşilırmak Elektrik Dağıtım A.Ş.
Çorum Koordinatörlüğü’nden
yapılan açıklamada, elektrik
kesintisi uygulanacak olan bölge-
ler, zaman dilimi ve işin içeriği
şöyle: “13.10.2016 Tarihinde
Çorum İli Şehir  Şebekede 08:30-
17:30saatleri arasında "Tesis
Proje Çalışmaları" nedeniyle;

Melik Gazi 3. Sokağın bir kısmı,
Melik Gazi 2. Sokağın bir kısmı,
Melik Gazi 4. Sokak, Melik Gazi
5. Sokağın bir kısmı, Melik Gazi
1. Sokağın bir kısmı ve Bahar
Caddesi bir kısmına,

14.10.2016 Tarihinde
Çorum İli Şehir  Şebekede 08:30-
17:30  saatleri arasında "Tesis
Proje Çalışmaları" nedeniyle;
Melik Gazi 3. Sokağın bir kısmı,
Melik Gazi 2. Sokağın bir kısmı,
Melik Gazi 4. Sokak, Melik Gazi
5. Sokağın bir kısmı, Melik Gazi
1. Sokağın bir kısmı ve Bahar
Caddesi bir kısmına programlı
olarak elektrik verilemeyecektir.”
(Haber Merkezi)

Elektrik kesintisi
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AK Parti İl Teşkilatı tarafın-
dan bu yıl üçüncüsü gerçekleştiri-
len ‘Siyaset Akademisi’ eğitimleri
devam ediyor.

Geçtiğimiz Pazar günü
Turgut Özal İş Merkezi Konferans
Salonu’nda gerçekleştirilen prog-
ramda AK Parti Milletvekili ve
TBMM İdare Amiri Salim Uslu ve
Hitit Üniversitesi Sosyal Bilimler
Meslek Yüksekokulu Müdürü Yrd.
Doç. Dr. Zekeriya Işık konuşmacı

olarak yer aldı. Programa Uslu ve
Işık’ın yanı sıra, AK Parti Merkez
İlçe Başkanı Yaşar Anaç, sivil top-
lum kuruluşlarının temsilcileri ile
parti üyeleri katıldı.

Toplantıda açılış konuşma-
sını AK Parti Milletvekili ve
TBMM İdare Amiri Salim Uslu
yaptı. 

Sivil toplum örgütlerinin
devlet için önemine değinen Uslu,
hükümet tarafından Avrupa
Birliği’ne karşı alınan  tavrın
sebeplerini de anlattı.
Konuşmasında Şemdilli’de terör
örgütü PKK tarafından gerçekleşti-
rilen saldırıya da değindi.  Daha
sonra kürsüye Hitit Üniversitesi
Sosyal Bilimler Meslek
Yüksekokulu Müdürü Yrd. Doç.
Dr. Zekeriya Işık çıktı.
Işık’ın konuşmasının
ardından eğitim semi-
neri sona erdi. (Çağrı
UZUN)

Uslu ve Işık, ‘Siyaset
Akademisi’nde konuştu

AK Parti Milletvekili ve TBMM İdare
Amiri Salim Uslu, sivil toplum kuruluşlarının
(STK) devletler için öneminden bahsetti.

Turgut Özal İş Merkezi Konferans
Salonu’nda düzenlenen “Siyaset Akademisi”
eğitimlerine konuşmacı olarak katılan Uslu,
Türkiye gündemini değerlendirdi. Türkiye’nin
Avrupa Birliği’ne karşı aldığı tavrın ayrıntıla-
rını paylaşan Uslu, “Türkiye birçok alanda
Avrupa Birliği’ne üye ülkelerden daha ileride
olmasına rağmen Türkiye’yi AB’ye almıyor-
larsa bunun tek bir sebebi var, bu da
Türkiye’nin güçlü bir devlet olmasını isteme-
meleridir” dedi. 

Türkiye’de halkın seçimine saygı gös-
termeyen, sivillikten uzak birçok sivil toplum
örgütünün bulunduğunu belirten Uslu,
“Bizdeki sivil toplum örgütleri sadece sivil
siyaseti ya da sivilleşmeyi üniforma karşıtlığı
olarak zannediyorlar” diye konuştu.

Uslu, konuşmasında şu ifadelere yer
verdi:

TÜRKİYE BİR 
MEDENİYET BAKİYESİDİR

“Bugün bir kez daha yüreğimizi yakan,
Şemdilli şehitlerini rahmetle anıyorum. İçimiz
kan ağlıyor. Böyle bir süreçte konuşmanın
güçlüğü de ortadadır. Bir alçak ve hain saldı-
rıyla sabah saatlerinde 8 kişiydi, şimdi ise
18’e çıktı, insanımız şehit oldu. Bunların son

olması için elimizden geleni yapıyoruz. Ama
Türkiye bir medeniyet bakiyesidir. İster iste-
mez böyle bir medeniyet toplumu olunca da
dünyanın her tarafında şehitliğimiz oluyor. 

ABD VE BATI İÇİN 
YALAKALIK ÖNEMLİ

Bize bugüne kadar insan hakları,
demokrasi dersi verenler, Ortadoğu’yu birbiri-
ne kattı. ‘Bizim için onların hiçbir önemi yok-
tur. Asıl olan bize yalakalık yapmasıdır’ diyor-
lar. ABD’ye ya da Batı’ya yalakalık yaparsa-
nız yönetim biçiminizin demokrasi olup olma-
dığı önemli olmuyor. Önemli olan onların
çıkarları. Hal böyle olunca Türkiye’deki
demokratik sistemi kabullenmek bir hayli zor.

AB, ZOR GÜNLER YAŞIYOR
Türkiye birçok alanda Avrupa

Birliği’ne üye ülkelerden daha ileride olması-
na rağmen Türkiye’yi AB’ye almıyorlarsa
bunun tek bir sebebi var, bu da Türkiye’nin
güçlü bir devlet olmasını istememeleridir.
Bırakmıyorlar ki, yolumuza devam edelim.
Dün de Fransa Başbakanı, ‘Türkiye’ye karşı
iki yüzlü olmaktan vazgeçelim’ dediler. Yani
alacaksak alalım, almayacaksak niye almaya-
cağımızı söyleyelim ama oyalamayalım dedi-
ler. Avrupa Birliği kendi içinde çok ciddi
sorunlar yaşıyor. Çok ciddi bir liderlik sorunu
yaşıyorlar. Hala ortak para birimini gerçekleş-

tiremediler ve ortak savunma alanını oluştura-
madılar. En önemlisi ortak bir anayasa oluştu-
ramadılar. 

Batı’nın hiçbir şekilde bize insan hak-
ları dersi verme, demokrasiyi anlatma imkanı
yoktur. Fakat şöyle bir durum var, bütün bun-
ların karşısında dimdik durabilmek adına
bizim güçlü bir demokratik yapıya ihtiyacımız
var, ilkeli bir siyasete ihtiyacımız var ve yine
ilkeli STK’lara ihtiyacımız var. Memlekette
terör kol geziyor. Doğrusu şehit cenazelerine
yetişemez olduk. Bu durumda yapılması gere-
ken Olağanüstü Hal ilan edilir. Fransa’da bir
yıldır Olağanüstü Hal var. Ne oluyor da
Fransa’ya Türkiye’deki Olağanüstü Hal’den
endişelendiğini söylüyor? Bunun cevabı yok.
Yine DİSK, Avrupa Sendikalar
Konfederasyonu’na açıklama yapıyor.
Diyorlar ki, ‘Olağanüstü Hal sendikal hakları-
mızı alacak. Bundan korkuyoruz’ diyorlar.
Daha sonra Batı, dönüp aynaya bakmak yerine
DİSK’in kaygılarını, sanki varmış gibi aktara-
rak Türkiye aleyhine kampanyalar yürütüyor.
Oysa biz uluslar arası kuruluşların nasıl çalış-
tığını iyi biliriz. O kuruluşlara parayı kim veri-
yorsa, düdüğü de o çalıyor. 

HALKIN SEÇİMİNE SAYGI
GÖSTERMİYORSANIZ, DEMEK Kİ
SİZ SİVİL BİR ANLAYIŞA SAHİP

DEĞİLSİNİZ
Yabancı ülkelerdeki kara propagandala-

ra diplomatik usullerle karşı çıkabilirsiniz ama
etkili olup, olmaması sivil toplum örgütlerine
bağlıdır. Sivil toplum örgütlerinin çıkıp,
‘Hayır, iş öyle değil, böyledir’ demesi gereki-
yor. Ama bunu hangi sivil toplum örgütü söy-
leyecek? Elbette uluslar arası ilişkileri olan,
ilkeli olan sivil toplum örgütlerinin demesi
gerekiyor. Fakat ne yazıktır ki, bizdeki sivil
toplum örgütleri sadece sivil siyaseti ya da
sivilleşmeyi üniforma karşıtlığı olarak zanne-
diyorlar. Oysa sivilleşme beyinde başlar, yine
zihinde ve yürekte biter. Eğer halkın seçimine
saygı göstermiyorsanız, demek ki siz sivil bir
anlayışa sahip değilsiniz demektir. Bu açıdan
da sivil toplum örgütleri toplum fertlerinin
devlet dışındaki özerk yapılanmasıdır. Bu
anlamda devletten bağımsız hare-
ket ederler ama devletin temel ve
demokratik ilkelerine aykırı dav-
ranamazlar.” (Haluk Söylemez)

Uslu, STK’ların önemine değindi

Gebelikte meyve yiyen
annelerin çocukları daha zeki olu-
yor.

Düzenli meyve tüketiminin
bebek bekleyen annelerde daha
önceleri bilmediğimiz faydaları
ortaya çıktı. Gebelikte meyve tüke-
timi bebeklerin zihinsel gelişimini
artırıyor.

Kanada’daki Alberta Üni-
versitesi Tıp Fakültesi’nde yapılan
çalışmada gebelikleri boyunca
meyve tüketen annelerin çocukları-
nın ilk bir yılda gösterdiği gelişim-
sel performansın yüksek olduğu
ortaya kondu. 

GÜNDE 6-7 TANE
Kadın Hastalıkları Doğum

ve Tüp Bebek Uzmanı Op. Dr.
Betül Görgen, 3 bin 500’den fazla
bebek ve ailesinin dahil edildiği
bilimsel araştırmanın detayları
hakkında şu bilgileri verdi:

“Çalışmanın amacı bebekte-
ki zihinsel yaratıcı gelişimi hangi
faktörlerin daha çok etkilediğini
bulmaktı. Sonuçta gebelik boyunca
meyve tüketiminin, bebeklerdeki
zihinsel gelişim üzerinde en etkili
faktör olduğu anlaşıldı.

Çalışma kapsamında 688
çocuk muayene edildi ve çocukla-
rın zihinsel gelişimini etkileyebile-
cek diğer faktörlerin (anne ve
babanın eğitimi, doğumdaki gebe-
lik haftası gibi) de kontrolü yapıl-
dı. Gebelikleri boyunca günde 6-7
tane küçük meyve (tanelilerde bir
avuç) tüketen annelerin bebekleri-

nin ilk bir yıl içinde diğer bebekle-
re göre 6-7 puan daha fazla zihin-
sel gelişim gösterdiği belirlendi.

MEYVE SİNEKLERİ DE
ZEKİ ÇIKTI

Çalışmanın ileri aşamasında
meyve sinekleri de araştırıldı.
Sinekler insanlardan çok farklı
olmakla beraber, sürpriz bir şekilde
insan beyin fonksiyonuna dahil
olan genlerin %85’ine sahip. Bu da
onları hafıza genetiği konusunda
mükemmel bir model yapıyor.
Meyve suyu tüketimini takiben
doğan sineklerin daha iyi hafızaya
sahip olduğu anlaşıldı. Bu sonuçlar
bir yaşındaki bebeklerden elde edi-
lenlerle benzer. Fazla meyve tüke-
timi, yeni doğan sineklerde beyin
fonksiyonlarını etkilemekte ve bu
olumlu etkiler korunarak sonraki
nesillere de geçirilmekte.”

FAZLASI ZARARLI
Fazla meyve tüketiminin

neden olabileceği gebelik diabeti
ve yüksek fetal ağırlık gibi olum-
suzlukları da gözardı etmemek
gerektiğine dikkati çeken Op. Dr.
Betül Görgen, bu nedenle anne
adaylarının meyve tüketirken kilo
takibi konusunda dikkatli olup,
doktorlarıyla iletişimde kalmaları
gerektiğini söyledi.

Kanada’daki çalışma, ilerle-
yen zamanlarda da devam edecek
olup, gebelikte meyve tüketiminin
çocukluk dönemindeki etkileri de
araştırılacak. (Haber Merkezi)

Meyvenin faydaları ana
rahminden başlıyor

Edirne’de yaşayan emekli polis
Yusuf Uzuner, otomobiliyle memleketi
Trabzon’a giderken, Osmancık’ta iki
saniye arayla iki ayrı trafik cezasına
çarptırıldı.

8 Nisan günü Uzuner’e saat
08.08.05’te 412 lira, 08.08.07’de 199
lira olmak üzere toplam 611 lira hız
sınırını aştığı gerekçesiyle para cazası
kesildi. Uzuner, “Cezalara itiraz ettim
ve hakkımı yasal yollardan arayaca-
ğım” dedi.

Emekli polis memuru Yusuf
Uzuner, Nisan ayında akrabalarını ziya-
ret etmek için ailesi ile birlikte 22 ER
350 plakalı özel otomobiliyle
Trabzon’a gidip döndü. Uzuner, evine
dönmesinin ardından adresine
Çorum’un Osmancık İlçesi ile Ordu’da
aşırı hız yaptığı gerekçesiyle 5 kez ve
toplamda 1440 lira tutan para cezası
makbuzları geldi. Makbuzları inceleyen
Uzuner, Osmancık’ta iki saniye arayla
iki ayrı cezaya çarptırıldığını görünce
büyük şaşkınlık yaşadı. Gelen ceza

makbuzlarında Uzuner, 8 Nisan günü
Uzuner’e Osmancık’ın Alışkan
Tesisleri Kavşağı’nda saat 08.08.05’te
75 kilometre hızla 412 lira, 08.08.07’de
65 kilometre hızla 199 lira olmak üzere
toplam 611 lira hız sınırını aştığı gerek-
çesiyle para cazasına kesildiği ortaya
çıktı.

Ceza makbuzlarının eline ulaş-
masının ardından Osmancık Emniyet
Müdürlüğü’nü telefonla aradığını belir-
ten Yusuf Uzuner, “İki saniye arayla
kesilen ilginç cezayı araştırmak için
Osmancık İlçe Emniyet Müdürlüğü’nü
telefonla arayıp nedenini sorduğumda,
bana kavşakların çok yakın olduğunu
ve bu nedenden 2 saniye arayla ceza
yazıldığını söylediler. Bu konuda mağ-
durum. Cezaların 1 tanesini ödedim
fakat diğerine itirazda bulundum, ikinci

cezaya da itiraz edeceğim. Memlekete
gidip gelmek bana çok pahalıya mal
oldu. Ben 25 senedir otomobil kullanı-
yorum, trafik kuralarına uymaya hep
dikkat ederim. Hayatımda ilk kez trafik
cezası yedim. Bana kesilen trafik ceza-
ları 3 tanesi Ordu’da diğer 2’si de
Osmancık’ta. 65 kilometre hız yapmı-
şım ceza, 75 kilometre hız yapmışım
ceza. Peki ben bu Karadeniz salih yolu-
nu nasıl kullanacağım. Uygulamalar
şehir içi değil şehir dışında da, ben bu
cezayı Nisan ayında işlemişim. Bana
makbuzlar Ekim ayında gelmeye başla-
dı. Ben kavşaklara kesilen cezaya göre
ışık hızıyla varmışım ki, bu da müm-
kün değil. Cezaların hepsine itiraz
ettim ve hakkımı yasal yollardan araya-
cağım” diye konuştu. (Haber Merkezi)

Osmancık’ta 2 saniye arayla 2 ceza yedi

Enerji sektörü temsilcilerinden edinilen
bilgilere göre doğalgazdaki yüzde 10'luk indi-
rim elektrik fiyatlarına da yüzde 3-4'lük bir
düşüş olarak yansıyabilir.

Yaklaşık 40 milyon abone elektrik fiyat-
larındaki düşüşü beklerken, vatandaşın yüzü
gülecek. Enerji sektörü temsilcilerinden edini-
len bilgilere göre doğalgazdaki yüzde 10'luk
indirim elektrik fiyatlarına da yüzde 3-4'lük bir
düşüş olarak yansıyabilir.

İLK İNDİRİM TOPTANA
Ancak dağıtım şirketleri yılbaşından iti-

baren geçerli olması beklenen indirimin yüzde
5'i bulabileceğine dikkat çekiyor. Enerji yöneti-
mine yakın kaynaklar elektrik fiyatlarında ne
zaman bir indirim olabileceğine yönelik olarak
yaptıkları değerlendirmede doğalgazdan kay-
naklı olarak indirimin ilk etkisinin toptan elek-
trik tüketenler ile serbest tüketicilere yansıyabi-
leceğini dile getiriyor. Yetkililer nihai tüketici-
ye olası bir indirimin ise 2017 yılının başını
bulacağını ifade etti. Sektör yetkilileri, tüketici-
nin kullandığı nihai elektrik fiyatının içerisinde
enerjinin bedelinin yüzde 50 civarında olduğu-
nu ifade ederek enerji bedelinin içinde de
doğalgazın maliyetinin yüzde 30-40'lar civarın-
da olduğunu söyledi.

Elektriğe yüzde 
5 indirim geliyor

Osmancık’ta meydana gelen trafik
kazasında 1 kişi yaralandı.

Kaza, D-100 Karayolu Çorum yol
kavşağında meydana geldi. Edinilen bilgiye
göre, 34 DG 0822 plakalı otomobille
Samsun’dan İstanbul istikametine gitmekte
olan Yunus Özkul (67), Çorum yol kavşağı-
na geldiği sırada direksiyon hakimiyetini
kaybedince şarampole uçmamak için otomo-
bilin direksiyonunu aniden kırdı. Araç orta
refüje çıkarak devrilirken sürücünün eşi
Emine Özkul (63) yaralandı. Yaralı kadın,
olay yerine gelen ambulansla Osmancık
Devlet Hastanesine kaldırılarak tedavi altına
alındı.

Kazayla ilgili başlatılan soruşturma-
nın sürüyor. (Haber Merkezi)

Osmancık’ta trafik
kazası: 1 yaralı
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“Değer yargısı işlemeyen insan sayılmaz.”

Evet, dış ülkelerin çeşitli bas-
kıları, "dostluk" diye günden güne
ağırlaşıyor bir yandan. 

Bir yandan da yurdumuzun
en iyi yerlerinde yabancılar oturu-
yor. 

En büyük işleri yabancılar
yapıyor, hizmetkârlığını da öz be öz
Müslüman Türk insanları yapıyor.

Bakıyoruz; "En güzel apart-
manlarda oturanlar kimlerdir?
Kapıcılar, hizmetkârlar kimlerdir?
Bunlar da mı kimsenin umuruna
geçmeyecek? 

Nedir bu, adalet mi? 
Biraz da efendiliğe biz sahip

çıkmayacak mıyız? 
Biraz da kapıcılığın sırası

onlara gelmeyecek midir?
Onlar kapıcılığı varsın becere-

mesinler. 
Biraz nöbet değişelim de bil-

mediklerini öğretiriz, beceremedik-
lerine yardımcı oluruz, zararı yok.

"Günü gününe eşit olanlar,
geri kaldıklarını bilmelidirler" sözü,
bize söylenmemiş midir? 

Ne zaman, kimliğimizi bilmek
yolunu tutacağız

Artık konu burada biter. Kim
olduğumuzu, nerenin adamı oldu-
ğumuzu bilmek, kendi hedefimizi
tutmak mecburiyetindeyiz. 

Bu tabii mecburiyetimize gir-
mezsek, esaret mecburiyeti bizi tam
esir olma mecburiyetine sokmuştur. 

Bugün duymuyorsak, yarın
zorlamalarla duyacağız, duyura-
caklar bize. 

O zaman silkinmek, kurtul-
mak, hedeflenmek, amaçlanmak,
iddia falan para etmez.

Düşünelim ki, bu mecburiyeti-
miz, içimizdeki şahsiyet duygumu-
zun icabıdır. Şahsiyet duygumuzun
icabı olan bu mecburiyetimizi tut-
mazsak, bize "dost" görünen düş-
manlarımız, esaret mecburiyetinin
o lânet zincirini boynumuza mec-
buri takacaklardır. Bunu hiç mi
hesaba katmıyoruz? Acep o zaman
itiraz dinleyen ohır mu?

Bugün elde, "onda bir" de
olsa, yine fırsat vardır, mevcut,
çürümüş, geçersizliği anlaşılmış
fikir sistemlerini isteyip, boşuna
yorulmak, o çürük sistemler için
kavgalar etmek yerine, Örgünöz
Fıkri'nin Sistemlerini öneririz.
Bütün Dünyanın beklediği, arayıp
bulamadığı, Örgünöz Fikir
Sistemleridir. Çünkü Örgünöz, yeni
bir çağın açılması için bulunmaz
sistemdir.

Ancak, Örgünöz Fıkri'nin sis-
temleri, hedef tutmuş, amaçla dol-
muş kişilere yakışır. Mutlak Örgü-
nöz'ün Sistemlerini uygulamak
azminde olan şahsiyetlerin sistemi-
dir.

Örgünöz Sistemleri, nemela-
zımcı ölüleri yerin dibine gömer,
daha da gömer. Dava tutmuşları
ise, zirveye çok çabuk çıkarır.
Örgünöz Sistemleri, şahsiyeti hedef
tutmuşlara, amaçla dolu iddialılara
gelmiş fikirler ve sistemlerdir, hedef
tutmamış olanları çarpar, gözlerini
kör, kulaklarını sağır eder. "Ne
mutlu, hedefini tutmuş, amaçla
dolu Örgünöz Sistemlerini dava
edenlere, ne mutlu.

Fikir ve Aksiyon
BİRAZ DA EFENDİLİĞE

BİZ SAHİP
ÇIKMAYACAK MIYIZ?

Sebebini araştırıyorsu-
nuz, bir hiç yüzünden çıkmış.
Örnek göstermek gerekirse,
hafızalarımızı şöyle bir yokla-
yalım, birçok konular hatırla-
yacağız;

"Kumar oynarken
devamlı kaybeden oyuncu,
yanında sesli tesbih çekeni
bıçaklayarak öldürdü." "Üç
çayın parasını vermediği için
katil oldu." "Çocuğu dövülen
baba, mahalleyi alt üst etti."

Bir tesbih sesi için. Üç
çay parası için, çocukların
birbiriyle dalaşması... Bunca
hadiseler.

Yukarıda hiç dedik ama
şu hiçlerin altını biraz karıştı-
ralım, neler çıkacak neler.

Hemen her sayımızda,

insan yüceliğinden söz ederiz,
insan şahaneliğinin icaplarını
bir bir sıralarız.

Yukarıda saydığımız ve
toplumda "hiç" denilen sebe-
bin altında, yüceliği zedelen-
miş, hırpalanmış.

Şahane olumuna kendi
elleriyle her türlü kiri, pası
sürmüş insanın feryatları yat-
makta.

Şu "hiç" dediğimiz ve
üzerinde durmadan geçtiği-
miz konulan biraz eleştirelim.

Bir iki çay parası için bir
insan katil olamaz. Değil üç
çay, yüzlercesi için bile kendi
hayatını zehir etmez. Yani
para için durup dururken suç
işlenmez. Burada işlenen suç;
kendisinin basite alınmasına,

alatılmasına, yüceliğine gölge
düşürülmesine tahammül ede-
mediği içindir.

İnsan, yüceliğini yaşar-
ken "hiç"lerin üzerinde durur.
"Hiç"leri toplar, nice gönüller
fetheder. Yüceliğini yaşayan
insan için basit diye bir şey
yoktur. Her basit dediğimizin
altındaki hazinelerin kıymeti-
ni, yüceliğimizi yaşarken mey-
dana çıkarabiliyoruz.

Yüceliğiyle yaşasın diye
bir kenara iter de hiçler içine
karışırsa, bir hiç yüzünden de
bu Dünyadan tasını tarağını
toplar, yine hiçler âleminde
hiçleriyle baş başa kalır.

Gerçekten şahsiyetli,
kişiliğini bulmuş, insanlık için
faydalı olmaya uğraşıyorsa,

basitleri, hiçleri kenara itme-
yelim, değerlendirelim.

Herkesin hiç diye kenara
ittiği konulan yine kendilerine
biz sunalım.

Basitlikten kurtulurken,
hiç olup kaybolma tehlikesini
atlatırken, ortalıkta dolaşan
basitleri ve hiçleri de yarayışlı
hale getirelim. Hiçleri değer-
lendiren ne kadar çoğalırsa,
hiç yüzünden çıkan olaylar da
o kadar azalır. Hepimizin
arzuladığı huzurlu yaşayışı da
böylece gerçekleştirmeye baş-
lamış oluruz.

Kim ne kadar basitleri
değerlendirirse, toplumdaki
basit anlayışı da o kadar aza-
lır.

HİÇ YÜZÜNDEN BAŞA GELENLER
Evet, evet, yanlış okumadınız. Bir hiç yüzünden yıkılan yuvaların hâli yürekler acısı.
Göreni de duyanı da ileteni de gerçekten çok üzüyor. Hemen her gün, bir hiç yerini

tutan sebeplerden dolayı kavgalar, gürültüler, patırtılar, hatta ölümler olmakta. 

Abdulkadir DURU

Karabaş Otu Nedir?
Bu şifalı ve faydalı ot, 400 yıldan

fazla süredir hastalıklara karşı şifa bul-
mak amacıyla yetiştirilen, genellikle sıcak
ve kuru iklimleri seven bir bitkidir.
İngilizcesi Spanish lavender, French
lavender, topped lavender olan ve dili-
mizde de keşiş otu, karabaş lavanta ve
fırkan çiçeği olarak anılan bu faydalı ve
yararlı ot, yabancı ülkelerde de çok
popülerdir.

Boyu ortalama 60 cm olur ve 100
cm’ye kadar boyu uzayabilir. Bir çalı
olduğundan nadiren 2 metreye kadar da
boyu ulaşabilir. Genellikle kumlu, alkalin
ve kuru toprakları seven bu nadide ot,
ülkemizin çok çeşitli bölgelerinde rahat-
lıkla yetiştirilebilir. Lila, mor benzeri
renklerde yani mor menekşe benzeri bir
renkte çiçekleri açan bu etkili ot, ezildi-
ğinde çok yoğun bir koku yayar.

Stres, günün yorgunluğu, gün için-

de yaşanan aksilikler ve tüm bunların
sıkıntısı akşam eve geldiğimizde baş ağrı-
sı ve aşırı yorgunluk, halsizlik olarak ken-
dini gösterir. Günün yorgunluğundan ve
akşam oluşan baş ağrısından uzaklaşmak
ve kurtulmak için ılık bir duş alınabilir,
uzanarak dinlenilebilir ve karabaş otu,
ıhlamur, rezene, anason gibi çok çeşitli
bitki çayları içilebilir. Bu şifalı ve vücut
için faydalı olan bitki çayları sayesinde
hem vücudumuz dinlenir, hem de baş
ağrılarımızdan kurtulabiliriz. Birçok şifa-
lı çay, grip, nezle, soğuk algınlığı, baş
ağrısı ve stres gibi çok çeşitli hastalıklar-
dan kurtulmamıza yardım ederken aynı
zamanda rahatlamamızı da sağlar. İşte
bu bitkinin çayı da bu şifalı ve dinlenme-
mize yardım eden çaylar arasındadır. Bu
etkili bitkinin çayı sayesinde gün içindeki
stres ve yorgunluktan uzaklaşarak rahat
bir nefes alırız.

Karabaş Otu Çayı Faydaları
Nelerdir?

Karabaş otu çayı sayesinde stresten
ve stres kaynaklı baş ağrılarınızdan kur-
tulacaksınız  Vücut yorgunluğunu da bu

şifalı otun çayı sayesinde atabilir, dinlen-
miş bir vücuda sahip olabilirsiniz. Ayrıca
bu otun çayını bir pamuk yardımıyla
ağrıyan bölgelerinize de sürebilir bu
sayede şifaya kavuşabilirsiniz.

Karabaş Otu Çayı Nasıl Yapılır?
Karabaş otu çayı sayesinde bu şifalı

bitkiden kolayca istifade etmek mümkün-
dür. İki bardak çayı hazırlamak için iki
bardak su ölçülerek kaynatılır. Kaynayan
suyun içine 8-10 gram karabaş otu konu-
lur ve bu şekilde demlendirilir. 3 dakika
kadar demlenen çay biraz soğuduktan
sonra içilebilir.

Faydalı Bilgiler: Karabaş Otu 

Kırkambar
Kuru Kahve - Baharat - Yemiş - Aktariye
Gazi Cad. No: 50 / A (Vergi Dairesi Yanı)

K.K. 73
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İmsak 

Güneş

Öğle

İkindi

Akşam 

Yatsı

05:14

06:40

12:34

15:41

18:16

19:35

11 Ekim 1138 Suriye'nin Halep şehrinde
büyük bir deprem oldu
11 Ekim 1689 Deli Petro (Büyük Petro) Rus
Çarı oldu
11 Ekim 1811 İlk buharlı feribot Juliana,
New York - New Jersey arasındaki seferlerine
başladı.
11 Ekim 1850 Avustralya'da Sidney Üniversi-
tesi kuruldu: 3 profesör ve 24 öğrencisi var.
11 Ekim 1868 Thomas Edison, ilk icadı elek-
trikli ses makinesi (fonograf) için patent aldı.
11 Ekim 1881 David Houston, kameralar
için rulo filmin patentini kaydettirdi.
11 Ekim 1907 Lusitania yolcu gemisi Atlas
Okyanusu'nu 4 gün 18 saatte geçerek bir
rekor kırdı ve "Mavi Kurdele"yi kazandı.
11 Ekim 1910 ABD eski başkanı Theodore
Roosevelt bir uçakla uçan ilk ABD başkanı
oldu. Wright Kardeşler'in yaptığı uçakla
Missouri'de dört dakika uçtu.
11 Ekim 1918 Çekoslovakya bağımsızlığını
ilan etti.
11 Ekim 1922 TBMM Hükümeti ile İtilaf
Devletleri arasında Mudanya Mütarekesi
imzalandı.
11 Ekim 1924 TBMM yeni binasına taşındı;
Cumhuriyet Bayramı'nın ilk kutlama töreni
burada yapıldı.
11 Ekim 1926 Kıyafet Kanunu kabul edildi.
11 Ekim 1929 Yavuz Savaş Gemisi'nin onarı-
mı bitti; gemi Türk Deniz Kuvvetleri'ne teslim
edildi.
11 Ekim 1939 Albert Einstein, Roosevelt'e,
atom bombası konusuna dikkatini çekmek
için yazdığı ünlü mektubunu kaleme aldı.
11 Ekim 1948 BM Eğitim, Bilim ve Kültür
Örgütü (Birleşmiş Milletler Eğitim, Bilim ve
Kültür Örgütü) Ulusal Komisyonu kuruldu.
11 Ekim 1963 Batman'da bir petrol damarı
daha bulundu.
11 Ekim 1967 Afganistan başbakanı
Mohammad Hashim Maiwandwal sağlık
nedenleriyle istifa etti.
11 Ekim 1968 NASA, ilk insanlı uzay uçuşun-
da Apollo 7'yi uzaya fırlattı; astronotlar Wally
Schirra, Donn Fulton Eisele ve R. Walter
Cunningham.
11 Ekim 1972 Milli Selamet Partisi kuruldu.
11 Ekim 1976 Çin'de, aralarında Mao
Zedong'un eşi Çiang Çing'in de bulunduğu
dört politbüro üyesi darbe yapmayı planla-
dıkları gerekçesiyle tutuklandı.
11 Ekim 1977 Deniz bilimcisi Kaptan
Cousteau, ünlü teknesi Calypso ile İstanbul'a
geldi.
11 Ekim 1979 Gazeteci Abdi İpekçi cinayeti
zanlısı Mehmet Ali Ağca'nın yargılanmasına
başlandı.
11 Ekim 1980 Yönetmen Ali Özgentürk'ün
"Hazal" filmi, 29. Uluslararası Mannheim
Film Festivali'nde 3 ödül aldı.
11 Ekim 1980 Uzay istasyonu Salyut 6'da 185
gün kalarak rekor kıran Sovyet kozmonotları
(Valery V. Ryumin ve Leonid I. Popov) dünya-
ya döndü.

Ta rih te Bu gün

11 Ekim 2016  SALI

11 Ekim 2016  SALI
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DURSUN KUBATOĞLU
Eskiekin Köyü' nden gelme, Kazım ve Asiye
KUBATOĞLU' nun oğlu, Kamil, Nazım ve
Perihan KUBATOĞLU' nun babası; Dursun
KUBATOĞLU vefat etmiştir. Allah Rahmet
eylesin.

HACER ATEŞ
Eskikaradonayşe Köyü' nden, Niyazi ATEŞ' in
eşi, Rasim ATEŞ' in annesi; Hacer ATEŞ vefat
etmiştir. Allah Rahmet eylesin.

MUSTAFA MAVRAL
Özoğlu Kiremit sahiplerinden Salih MAVRAL'
ın ağabeyi, Hacı İsmail MAVRAL' ın babası;
Mustafa MAVRAL vefat etmiştir. Allah Rahmet
eylesin.

ERKAN CELİKARA
Özel İdare' den emekli Zeki CELİKARA' nın
oğlu; Erkan CELİKARA vefat etmiştir. Allah
Rahmet eylesin.

Uzman Diyetisyen Aslıhan Küçük, her-
kesin balık tüketmesi gerektiğini belirterek,
özellikle çocuklarda zeka geliştirdiğini söyledi.

Uzman Diyetisyen Aslıhan Küçük,
“Eylül demek balık mevsimi demek. Avlanma
yasağının kalktığı şu haftalarda balık çeşitleri
soframızdaki yerini almaya başladı. Doğal anti-
deprasanımız olan balık yemek hem beden hem
ruh sağlığımız için kendimize yapabileceğimiz
en büyük iyiliklerden” dedi.

Balık tüketmek için damak zevki dışında
7 farklı sebebin olduğunu belirten Uzman
Diyetisyen Aslıhan Küçük, bunları şöyle sırala-
dı:

DİYABETİ GECİKTİRİYOR
“Son çalışmalar balıkta bulunan omega

3 yağ asitlerinin, insülinin etkinliğini arttırarak
tip 2 diyabet hastalığını geciktirdiğini ortaya
koymaktadır. Özellikle balığın kas etleri arasın-
da bulunan omega 3 yağlarının insülin aktivite-
sini dengelediği bildirilmektedir.

KALP-DAMAR 
HASTALIKLARINA FREN
Yeterli balık tüketimiyle alınan omega 3

yağ asitleri, kötü kolesterol LDL’yi düşürüp, iyi
huylu kolesterol HDL’yi arttırmaktadır. Aynı
zamanda trigliserid seviyesini de düşürerek,
kalp-damar sağlığını koruyucu etki gösterir.
Omega 3, kan damarlarında pıhtı oluşumunu da
engelleyerek, damar tıkanıklığını ya da damar-
larda yağ birikimini önlüyor. Böylece kalp krizi
ve felç riskini azaltmaktadır.

EN DOĞAL ANTİDEPRESAN
Yeterli miktarda omega 3 alımının, stres

ve depresyonu daha iyi bir şekilde kontrol
etmemize yardımcı olmasından dolayı balıklar
doğal antidepresan olarak düşünülmektedir.

BAĞIŞIKLIK SİSTEMİMİZİ 
KUVVETLENDİRİR

Bağışıklık sistemimiz, vücudumuzda
bulunan kötü huylu hücreleri baskı altında tuta-
bilmek ve savaşabilmek için omega 3 yağ asit-
lerinden destek almaktadır. Meme, prostat ve
kolon kanseri başta olmak üzere birçok kanser
türünde, omega 3 yağ asitlerinin olumlu etkisi
olduğu bilinmektedir.

ZEKÂ GELİŞİMİ 
Beyin, kalp, damarlar ve gözlerin sağlık-

lı gelişmesinde önemli rol oynayan omega 3,
anne karnındaki bebeğin sağlıklı gelişimi için
elzem bir yağ asididir. Anne sütüyle beslenen
çocukların problem çözme yeteneklerinin,
okuma, telaffuz ve yazma becerisinin daha iyi
olduğu görülmüştür. Bu nedenle gebelik ve
emzirme sürecindeki annenin de yeterli balık
tüketmesi önemlidir.

YAŞLANMAYAN BEYİN 
Düzenli omega 3 bakımından zengin

balık tüketenlerin, beyin yaşlanması daha yavaş
olmaktadır. Yetersiz balık tüketenlerin ilerleyen
yaşlarda alzheimer ve demans gibi hastalıklara
yakalanma riski daha yüksektir.

PİŞİRMEYE YÖNTEMİNE DİKKAT
Balık besin değerini ızgara veya kömür-

de pişirme ile kaybeder bu sebeple balığı kağıt-
ta buğulama ya da fırında pişirin. Balığın zayıf-
lamada da etkisinin olmasını istiyorsanız sebze-
ler ile beraber fırında düşük ısıda uzun süre
pişirmelisiniz.” (Haber Merkezi)

Balık, çocuklarda
zekayı geliştiriyor

Dünyada yapılan araştırmalar insanların
yüzde 80'inin hayatları boyunca en az bir kez
bel ağrısı yaşadığını ortaya koydu.

Halk Sağlığı Müdürlüğünden yapılan
açıklamaya göre, artrit ve benzer hastalıklar
hakkında bilgilendirme yapmak ve farkındalık
oluşturmak için her yıl 12 Ekim "Dünya Artrit
Günü" olarak anılıyor. 

Çeşitli romatizmal hastalıklarla ilişkilen-
dirilen hastalığın tek bir formu bulunmuyor.
Hastalığın bazı formları çok ağır seyrederken,
bazıları ise dönem dönem kendisini gösteren
hafif şiddette olan artritler olarak görülüyor.

(Haber Merkezi)

İnsanların yüzde 80'i
bel ağrısı yaşıyor

Hitit Üniversitesi Su Ürünleri
ve Su Sporları Uygulama ve
Araştırma Merkezi’nde uygulama ve
araştırmalarda kullanılmak üzere alı-
nan Uygulama ve Araştırma Teknesi,
düzenlenen törenle suya indirildi. 

Hitit Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Reha Metin Alkan ve senato
üyelerinin katılımıyla Obruk
Barajı’nda suya indirilen tekne, mer-
kez bünyesinde gerçekleştirilecek
ulusal/uluslararası su sporları başta
olmak üzere, tüm baraj alanında su
ürünleri ile ilgili bilimsel çalışmalar-
da da kullanılacak.

Törende bir konuşma yapan
Hitit Üniversitesi Rektörü Prof. Dr.
Reha Metin Alkan, “Üniversitelerin
sadece eğitim veren kurumlar değil,
aynı zamanda bulunduğu şehrin hatta
bölgenin sosyal, kültürel ve sportif
alanda kalkınmasına da katkı sağla-
ması gerektiğine yürekten inanıyo-
ruz” dedi. Çorum’a katkı sağlayacak
kültür, sosyal, spor ve turizm alanla-
rında yapılacak projeleri gerçekleştir-
meye büyük önem verdiklerini vurgu-
layan Alkan, özellikle su sporları
olmak üzere, tüm baraj alanında su
ürünleri ile ilgili bilimsel çalışmalar-
da da kullanılacak olan teknenin
hayırlı olmasını temenni etti.

Kızılırmak Nehri Havzasının
önemli projelerinden biri olan Obruk
Barajı’nın bulunduğu konum itibariy-

le Yüzme, Yelken, Katamaran,
Dalma-Dalış Eğitimi, Sürat Teknesi
Yarışları, Kano Yarışları, Kürek
Yarışları, Su kayağı, Tekne yarışı
(regetta), Uçurtma Sörfü, Olta
Balıkçılığı gibi sportif etkinliklere
oldukça elverişli olduğunu ifade eden
Rektör Alkan, bu konuda hızla devam
eden çalışmalara daha fazla ivme
kazandırmak amacıyla teknenin alın-
dığının altını çizerek Hitit Üniversite-
si Su Ürünleri ve Su Sporları
Uygulama ve Araştırma Merkezi’nin
su sporlarına yönelik olarak, tesislerle
aktif hale getirilmesiyle yakın zaman
içerisinde bölgenin su sporları alanın-
da bir merkez haline dönüşeceğine

inandığını belirtti.
Merkez bünyesinde yapılacak

çalışmaların, bölgenin su sporları
merkezi haline gelmesinin yanı sıra
bölgeye ve yöreye özgü farklı turizm
türlerinin bütünleştirilmesini sağlaya-
rak bölgenin turizm alanında da cazi-
be merkezi olmasına büyük katkılar
sağlayacağını açıklayan Rektör
Alkan, “Dünyada spor turizminin
büyüklüğü yaklaşık 180 milyar dolar.
Uluslararası hesaplamalarda çıkan
ortalamalara göre ise spor turisti nor-
mal turistin yaklaşık iki katı kadar
harcama yapmaktadır” ifade etti.
(Haber Merkezi)

Hitit teknesi suya indi

Hitit Üniversitesi Senatosu,
Oğuzlar ilçesinde bir araya geldi.

Oğuzlar ziyareti kapsamında
ilk olarak Oğuzlar Belediye Başkanı
Orhan Ateş’i ziyaret eden Hitit Üni-
versitesi Rektörü Prof. Dr. Reha
Metin Alkan, üniversite gerçekleştiri-
len çalışmalar hakkında bilgi paylaşı-
mında bulunarak sadece merkezdeki
değil, ilçelerimizde yer alan birimle-

rimizin de her geçen gün başarılı
çalışmalara imza attıklarını belirtti.

Üniversitenin ilçelerle birlikte
hızla büyüdüğünü ifade eden Rektör
Alkan, bu çerçevede Obruk Barajı
çevresinde yakın zamanda faaliyete
geçirilmesi planlanan Su Sporları ve
Su Ürünleri Merkezi’nin Üniversite-
miz ve Oğuzlar ilçesi için büyük
önem arz ettiğini de sözlerine ekledi.

Ziyaretten duyduğu memnuni-
yeti dile getiren Oğuzlar Belediye
Başkanı Orhan Ateş, Belediye olarak
üniversiteye her anlamda her türlü
desteği vermek istediklerini ve üni-
versiteyle yapılacak iş birliklerinden
büyük bir memnuniyet duyacaklarını
ifade etti.  Ziyaretlerin ardından Hitit
Üniversitesi Senato Toplantısı ger-
çekleştirildi. (Haber Merkezi)

Senato üyeleri, Oğuzlar’da toplandı

Osmancık’ta çalışmak için git-
tiği tarlada kalp krizi geçiren kadın
hayatını kaybetti.

Edinilen bilgiye göre, Güney
Mahallesi Dereboğazı mevkiinde tar-
laya eşi ile birlikte çalışmak için
giden Alime S. (76), sanayide işi olan
eşine gidip gelmesini söyledi. Bir süre
sonra sanayideki işini halledip tarlaya
dönen Bünyamin S. (78) eşinin yerde
hareketsiz yattığını gördü. Baygınlık
geçirdiğini sanarak yüzüne su döküp
kadını kendine getirmeye çalışan
Bünyamin S. sağlık ekiplerini araya-
rak yardım istedi. Olay yerine gelen
112 görevlileri Alime S.’nin hayatını

kaybettiğini belirlerdi.
Polis ekipleri ve Cumhuriyet

Savcının olay yerinde yaptığı incele-
mesinin ardından yaşlı kadının cena-
zesini otopsi için Osmancık Devlet

Hastanesi morguna kaldırıldı. Yapılan
incelemede Alime S.’nin geçirdiği
kalp krizi sonucunda hayatını kaybet-
tiği tespit edildi. (Haber Merkezi)

Tarlada kalp krizi geçiren kadın öldü

YİTİK
Çorum İskilip Nüfus

Müdürlüğü’nden almış olduğum nüfus
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“Galibiyet hasreti sona erdi”
Geçtiğimiz hafta deplasmanda

hesapta olmayan yenilgi alan Çorum
Belediyespor bu hafta Erzin
Belediyespor’u yenerek moral buldu ve
üç puan hasretine son verdi. Yakup
Alkan’ın yıldızlaştığı maçta, Alkan kalite-
sin, iyi futbol oynayarak ortaya koydu.
Bir diğer oyuncu da futboluyla herkesin
beğenisini kazanan Erkut Başkayaydı. Bu
sezon inişli çıkışlı grafik çizen
Belediyespor, bu hafta az da olsa kıpırda-
ma ile zaman zaman tempolu futbol oyna-
maya çalıştı. Tabi ki şunu da söylemek
gerekiyor; Belediyespor ilk yarıda istenen
arzulu futbolunu sahada gösteremedi.
Kanatlara iyi top atamadı, kanatlarda iyi
bindirme yapamadı, üretkenliği fazla
yoktu. Final pasları, rakibe alan daraltma-
lar fazlaca olmadı. Rakip ise boş ve sıra-
dan bir takım olmadığını kanıtlayarak
pozisyon üretmeye ve Belediyespor kale-
sine yüklenmeye çalıştı. Gününde olan
Belediyespor savunması rakibe geçit ver-
medi. Maçta ilk yarım saat karşılıklı atak-
larla geçti. İlk yarı 0-0 sona erdi. İkinci
yarıda daha derli toplu ve tempolu oyna-
maya çalışan bir Belediyespor vardı
bunun neticesinde 68’inci dakikada Erkut
Başkaya, sol kanattan topu güzel taşıyarak
rakiplerine geçti ve topu Yakup Alkan’la
buluşturdu. Yakup’un vuruşuyla
Belediyespor 1-0 öne geçti. Belediyespor
golden sonra az da olsa istekli futbolunu
oynayama başladı tabi rakipte zaman
zaman pozisyon bulmaya çalıştı fakat
Belediyespor daha bilinçli bir futbol orta-
ya koydu. Bunun neticesinde dakika
90+2’yi gösterdiğinde Erkut Başkaya yine
soldan rakiplerini geçerek ortaladığı topu
Yakup Alkan göğsüyle kontrol etti ve
güzel bir vuruşla bir kez daha rakip ağları
salladı. Bu golle Belediyespor 2-0 öne
geçti. Daha sonra oyuna giren Salim ve
Bilal oyuna fazla katkı sağlamadı.
Sanırım maçın sonlarında olması nedeniy-
le maça fazla ısınamadılar. Belki bundan
sonraki maçlarda daha fazla süre oyunda
kalırlara takıma katkı sağlarlar. Maça
taraftarında ilgisi ise yoğun oldu yaklaşık
3 bin kişi Belediyespor’a destek verdi.
İnşallah özlenen, başarılı, iyi sonuçlar
alan, ligin üst sıralarında, hedefe oynayan
bir Belediyespor’u bundan sonra sahada
görürüz.

ANALİZ

Hüseyin ÇELİK

Çorum Belediyespor Teknik
Direktörü Serdar Bozkurt, Erzin
Belediyespor maçında gerçek kimlikle-
rini sahaya yansıtarak sahadan 3 puanla
ayrıldıklarını söyledi.

Kısa sürede oynanmış ve kaza-
nılamamış maçların ardından bu tür
maçların arkasından sahaya çıkmanın
zor olduğuna değinen Bozkurt, futbol-
cuların bu tür maçlara aşırı motive
olduklarını ve bunun da ilk yarıda saha-
ya yansığdını söyledi. Her şeye rağmen
iyi başladıkları maçta zaman zaman
oyundan düşmeler yaşadıklarını dile
getiren tecrübeli teknik adam, devre
arası yaptıkları konuşmada kendi fut-
bollarını oynamaları halinde sahadan 3

puanla ayrılabileceklerini dile getirdik-
lerini söyledi. Maçın ikinci yarısında
ise gerçek kimliklerini sahaya yansıttık-
larını ifade eden Bozkurt, “ Gerçekten
çok kaliteli oyuncu gurubuyla çalışıyo-
ruz. 

Bu da bizim için büyük bir şans
tabi. Ben bu maçta taraftarlarımıza ger-
çekten çok teşekkür ediyorum. Moral
olarak çökmüş vaziyetteydik. Ama
taraftarımız gerek maç öcesi tesisten
alıp buraya getirene kadar ve oyuncula-
rımız ısınana kadar bizi çok iyi şekilde
motive ettiler. Onları ayrıca tebrik edi-
yorum. Biz bir bütünüz,daha oynayaca-
ğımız çok maç var. Bu nedenle sabırlı
olmamız gerekiyor. Mağlubiyetler son-

rası panik yapmamak ve suçlu arama-
mak gerekiyor. Maalesef bunu suisti-
mal edenler olur. 

Ancak biz kendi adımıza hem
teknik heyet, hem de futbolcular olarak
güçlüyüz. Allah izin verirse sezon sonu
bu işi başaracağız. Bizim artık seriler
yakalamamız gerekiyor. Bunun da far-
kındayız. 

Bir maçı kazanınca her şey bit-
miyor. Bizim bundan sonra kayıpsız
geçmemiz lazım. Bu işin sevincini Salı
gününe kadar yaşayacağız. Salı’dan
sonra artık Van maçına konsantre ola-
cağız. Bütün Çorum şehrine ve gerçek
taraftarımıza bu galibiyeti armağan edi-
yoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

‘Sabırlı olursak devamı gelir’

Eğitim İş Çorum Şube Başkanı İlhan
Yaşar, Hakkari Şemdilli’de terör örgütü PKK
tarafından gerçekleştirilen saldırı nedeniyle
taziye mesajı yayınladı.

Mesajında Eğitim İş Sendikası olarak
her türlü terörü lanetlediklerini dile getiren
Yaşar, terör örgütlerinin amacının
Türkiye’nin varlığını ortadan kaldırmak
olduğunu söyledi. 

Yaşar, “Hakkâri Şemdinli'deki terör
saldırısı sonucu 10'un üzerinde şehidimiz
var. Olayda ayrıca 8 yurttaşımız da yaşamını
kaybetti. 

İnsanlık dışı terör saldırısında asker
ve sivil olmak üzere 30'a yakın kişi de yaralı.
Emperyalist güçlerin besleyip büyüttüğü
bölücü terör örgütünü bir kez daha şiddetle
kınıyor ve lanetliyoruz. 

Amacı Türkiye Cumhuriyeti’nin var-
lığını ortadan kaldırmak, ulusal kimliğimizi
silmek, yurt ve ulus bütünlüğümüzü bölerek
kardeş kavgası yaratmak olan terör örgütü,
15 Temmuz darbe girişiminin ardından, siya-
si iktidarın sadece FETÖ’ye odaklanmasını
da fırsat bilerek kanlı eylemlerine tekrar baş-
lamıştır. Terörü kendilerine araç edinenler,
ırkçı ve bölücü açılımlarını kan üstüne kan
dökerek gerçekleştirmeye devam etmektedir-
ler. 

Siyasal iktidar, terörün çözümünde,
ABD ve AB güdümlü çözümlerden medet
ummak yerine, ulusal politikalar üretmeli ve
bunların sürekliliğini sağlamalıdır. Ülkemiz
art arda gelen terör saldırıları nedeniyle sar-
sılmakta, vatandaşlarımız yaşamını kaybet-
mektedir. 

AKP’nin uyguladığı ülke gerçeklerin-
den uzak, yanlış politikalar terör örgütlerine
cesaret vermekte, emperyalizmin tetikçisi
bölücü, cihatçı terör örgütleri, ülkemizi yan-
gın yerine çevirmektedir. 

Eğitim-İş olarak terörü bir kez daha
lanetliyor, patlamada hayatını kaybedenlere
rahmet, ailelerine ve ulusumuza başsağlığı,
yaralılara da acil şifalar diliyoruz” dedi.
(Haber Merkezi)

‘Ulusumuzun
başı sağ olsun’

Osmancık’a ilçesine ata-
nan Kaymakam Adayı Abdullah
Özübek göreve başladı.

Osmancık Kaymakam
Adayı Adem Balkanlıoğlu’nun
içişleri Bakanlığı tarafından
Iğdır’ın Aralık ilçesine görevlen-
dirilmesinin ardından Osmancık
kaymakamlığına atanan Tokat
Kaymakam Adayı Abdullah Özü-
bek vekaleten görevlendirildiği
belirtildi.

Osmancık Kaymakam
Aday Abdullah Özübek, yaptığı
açıklamada, Osmancık’ta bu gün
itibarı ile göreve başladığını ifade
ederek, “Çorum’un güzel ilçesi
Osmancık ilçesinde bu gün itibarı
ile göreve başlamış durumdayım.
İlçemizin tüm kamu personelleri
ile Osmancıklıların hizmetinde
olacağız. Kamu hizmetlerimizi
elimizden geldiği kadar ekin ve
verimli bir şekilde vermeye çalı-
şacağız. Osmancıklı hemşerileri-
mize kapılarımız her zaman açık-
tır” dedi.

ABDULLAH ÖZÜBEK
KİMDİR?

Tokat’ta 15 Mayıs 1988
tarihinde doğdu. İlk ve orta öğre-
nimini Tokat’ta tamamladı. 2009
yılında Kütahya Dumlupınar Üni-
versitesi İktisadi ve İdari Bilimler
Fakültesi Kamu Yönetimi bölü-
münden mezun oldu. 2007 yılında
Çorum Ortaköy İlçe Milli Eğitim
Müdürlüğü’nde memur olarak
göreve başladı. Bu görevine
Tokat Turhal Anadolu İmam Hatip
Lisesi’nde devam etti. 2014 yılın-
da Tokat Göç İdaresi
Müdürlüğü’ne İl Göç Uzman
Yardımcısı olarak atandı. 2015
yılında İçişleri Bakanlığı tarafın-
dan açılan Kaymakamlık sınavını
kazanıp Tokat Kaymakam Adayı
olarak Mülki İdare Amirliği’ne
intisap etti. İçişleri Bakanlığı’nın
29/02/2016 tarihli Olur'ları ile
Seydiler Kaymakam Vekili görev
yaptı. Özübek, evli olup İngilizce
biliyor. (Haber Merkezi)

Osmancık’ın yeni 
kaymakamı göreve başladı

Bakan Faruk Çelik'in
çeltik fiyatını 60 randıman da
bin 675 olarak açıklamasının
ardından Osmancık Ziraat
Odası Başkanı Ali Osman
Şahiner, fiyatların üreticiyi
memnun ettiğini dile getire-
rek, "Gıda Tarım ve
Hayvancılık Bakanımız
Faruk Çelik'in Cuma günü
Edirne'de Çeltik Hasadı
Festivali'nde Osmancık 97
çeltiğin fiyatını 60 randıman
bin 675 lira açıklaması,
Türkiye´de yaşanan 15
Temmuz darbe girişiminden
bu yana yaşananolumsuzluk-
tan dolayı devletimiz zor

şartlarda da çiftçimizin ve
milletimizin yanında olduğu-
nu bir sefer daha göstermek-
tedir. Bu olumsuzluklara rağ-
men çiftçimize verilen çeltik
fiyatı Osmancıklı üreticimizi
memnun etmiştir. Geçtiğimiz
yıla oranla yapılan artıştan
dolayı emeği geçen Sayın
Bakanımız Faruk Çelik'e,
Çorum Milletvekilleri Salim
Uslu, Ahmet Sami Ceylan,
Lütfiye İlksen Ceritoğlu Kurt
ve Tufan Köse'ye, siyasi parti
ilçe temsilcilerine, sivil top-
lum kuruluşlarına teşekkür
ederiz” ifadelerini kullandı.
(Haber Merkezi)

Osmancık Ziraat Odası Başkanı Ali Osman Şahiner, Gıda Tarım
ve Hayvancılık Bakanı Faruk Çelik'in Edirne'de çeltik fiyatlarını

açıklamasından sonra fiyattan memnun olduklarını söyledi.

‘Çeltik üreticisi fiyattan memnun’

Çorum Osmancık Karayolu Kırkdilim
mevkiinde taş düşmesini önlemek amacıyla
kafes tel yapımı için çalışma başlatıldı.

Yıllardır Çorum için sorun olan
Kırkdilim’in kafes tel örgü ve Şeffaf Tünelle
kaplanmasına karar verilmişti. Karayolları
Genel Müdürlüğü tarafından da üzerinde titiz-
likle durulan projenin çalışmalarına başlandı.

Püskürtme Betonlama ve Kafes tel
çalışması da düşünülen projede; aç kapa tünel

şekliyle yaklaşık bir kilometrelik tünelle güven-
li hale getirilmesi planlanıyor. 5 6 aylık süreçte
bitirilmesi amaçlanan proje için istinat duvarı
örülmesine başlandı. İstinat duvarı örülmesi
sırasında trafik akışı da kontrollü olarak sağla-
nıyor.

Bu arada, ilerleyen zamanda tünel yapı-
mına geçildiği süreçte yolun son kez trafiğe
geçici süre ile trafiğe kapatılacağı belirtildi.
(Haber Merkezi)

Kırkdilim’e kafes tel yapılıyor


